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GAGİAD Türkiye’nin ilk ISO-9001-2000 
kalite güvence belgeli derneğidir.

Bu dergi GAGİAD’ın Süreli Yayın Organıdır.
GAGİAD’ın bir kültür hizmetidir. Para ile satılmaz.

Dergide çıkan konuların her haklı saklı olup, yazılı izin 
almadan kaynak gösterilerek dahi alıntı yapılamaz.

GAGİAD, TÜGİK, GİAF ve DEİK ÜYESİDİR

Değerli Okurlarımız;
GAGİAD olarak düzenli dergi çıkarma kültürümüz 55. sayımız 
ile devam ediyor. Dergimizin bu sayısında yine büyük bir emek 
ve çabayla hayata geçirmiş olduğumuz projeler, kültürel geziler, 
iş birliklerimiz ve tabii hepimizin yaşamış olduğu zorlu deprem 
sürecinde yapılan çalışmalarımız yer almakta.
6 Şubat tarihinde yaşamış olduğumuz deprem felaketi hepimizi 
derinden etkiledi. GAGİAD ailesi olarak depremin yaşandığı 
ilk andan itibaren dernek merkezimizi tüm vatandaşlarımıza 
açarak zorlu sürecin etkilerini biraz olsun hafifletmeye çalıştık, 
üyelerimizin destekleriyle depremden en çok etkilenen Nurdağı 
ve İslahiye ilçelerimiz için ramazan ayı gıda kolisi bağış 
kampanyamız kapsamında 4208 koli gıda yardımı ile Sosyal 
Dayanışma ve Doğa Komisyonumuz tarafından düzenlenen 
hijyen paketi kampanyasında 500 koli hijyen paketi desteğinde 
bulunduk. Kadınlar Kurulumuzun öncülüğünde, Sosyal Ben Vakfı 
ile iş birliği içerisinde depremi en derinden hisseden bölgemizin 
çocukları için, deprem etkisini bir nebze üstlerinde atabilmeleri 
adına sosyal aktivite çalışmaları yaptık.
GAGİAD ailesi olarak 30. yılımıza girerken yaşamış olduğumuz 
zorlu sürece rağmen şehrimizin ekonomik, kültürel ve 
sosyal kalkınmasına yönelik çalışmalarımıza hız kesmeden 
devam ediyoruz, bu kapsamda hayata geçirmiş olduğumuz 
çalışmalarımıza değinmek istiyorum. 
Dergimizin bu sayısında her yıl özenle hazırlandığımız 
organizasyonlarımıza yer verdik. “Gala Yemeği” organizasyonumuz 
üyelerimizin yoğun katılımı ile gerçekleşirken ailemize yeni 
katılan üyelerimize rozetlerini taktim ettik. Yeni üyelerimiz ile her 
zaman olduğu gibi gençleşerek yolumuza devam ediyoruz. 
Derneğimiz gerçekleştirmiş olduğu çalışmaları ile iş dünyasının 
tüm ekonomik gelişmelerini yakından takip ederek alanında 
uzman isimler ile bir araya gelmeye gayret gösteriyor, bu 
kapsamda beğenerek takip ettiğimiz ekonomist Murat Sagman’ı 
GAGİAD Ekonomi Buluşmaları programında  ağırlayarak gündeme 
dair gelişmeleri değerlendirdik.  
Tüm bu yapmış olduğumuz çalışmaları değerlendirmek ve 
daha iyilerini yapabilmek adına Kurucu Başkanımız Adil Sani 
Konukoğlu ve geçmiş dönem başkanlarımız ile bir araya gelerek 
istişarelerde bulunduk. Değerli görüşlerini almaktan mutluluk 
duyduğumuzu  belirtmek isterim. 
Dergimizin bu sayısına sponsor olarak destek veren 
markalarımıza ve zengin içerikli yazıları ile katkı sağlayan Uzm. 
Dr. Burcu Gökalp Özcan, Psk. Gizem Başkılıç Turan ve Diyetisyen 
Işıl Canbolat hanımefendiye teşekkürlerimi iletmek istiyorum. 

Sözlerimi bitirmeden önce, büyük bir üzüntü duyduğumuz, 
yaşamış olduğu trafik kazası sonucu aramızdan ayrılan değerli 
üyemiz Emre Özmen’e Allah’tan rahmet ailesine ve tüm 
sevenlerine baş sağlığı diliyorum.   
Sevgi ve Saygılarımla…
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B A Ş K A N ’ D A N GENÇ ÇİZGİ

Sevgili Genç Çizgi okurları,

Kurulduğu günden bu yana kentin ve bölgenin 
ekonomisine, istihdamına, ticaretine ve huzuruna katkı 
sağlayan GAGİAD, kuruluş felsefesinden ayrılmayarak 
30 yıl önceki ilk günün heyecanını bugün de 
hissediyoruz. Derneğimizin kurucularının ortaya 
koyduğunu inanç ve geleneklerimiz, sürdürülebilirlik 
çerçevesinde geleceğe taşınıyor. 

Bu anlamda 6 Şubat tarihinde yaşadığımız asrın 
felaketi, Kahramanmaraş merkezli depremlerin 
hemen ardından da yine aynı şiarla hareket 
ettik. Yaşadığımız hüzünlü süreçleri teker teker 
atlatıp, geleceğe umut dolu bakabilmek için 
yolumuza devam edeceğiz. Çünkü biz ancak bu 
şekilde normalleşebilir, hayata daha hızlı adapte 
olabiliriz. Bu misyon doğrultusunda bugüne kadar 
bu bölgede her zaman umut veren, yol gösteren, 
ağabeylik yapan bir konuma sahip olduk. Gaziantep, 
bölgeyi kalkındıran misyon üstlendi. Şimdilerde de 
aynı misyona, tarihimizden gelen kültüre biz gençler 
sahip çıkmalıyız. Biz ayağa kalkalım ki Adıyaman’ın 
yüzü gülsün, Kahramanmaraş umut dolsun, Hatay 
yeniden aydınlık yarınlara bakabilsin. Çünkü biz 
çalışıp üretmezsek, bu bölgede aş da iş de hayat 
da olmaz. Bölgenin, Gaziantep ile ayağa kalkacağını 
unutmayalım.

Depremin daha ilk günlerinden itibaren de yönetim 
kurulundaki ve ailemizin birer üyesi gördüğümüz 
dostlarımızla bu bilinçle hareket ettik. Depremin şokuyla 
evlerine girmekte zorlanan insanlarımıza dernek 
binamızı açtık. Hemen ardından siz değerli dostlarımızın 
destekleriyle hazırladığımız yardım kolilerini İslahiye 
ve Nurdağı’na ulaştırıp insanların yaralarını birlikte 
sarmaya çalıştık. Önce ramazan kolilerimizle ilçelerdeki 
kardeşlerimize yardım elimizi uzatırken ardından 
da hijyen paketleriyle de bölgeden elimizi çekmedik. 
Kadınlar Kurulumuzun öncülüğünde, Sosyal Ben 
Vakfı ile depremzede çocuklarımız için yüreğimizi 
ortaya koymaya devam ettik. Bunları yaparken hep 
bilinçaltımızda şu vardı: Bugünler, birbirimize daha sıkı 
sarılmamız gereken dönemler. Çünkü bugünlerde açılan 
kollar bir daha asla ayrılmaz.

Değerli Üyelerimiz,

Depremin şokunu daha atlatamamışken malumunuz 
GAGİAD ailesi olarak ikinci bir şoku yaşadık. Üyemiz 
Emre Özmen’i elim bir trafik kazasında kaybettik. 
Tavrı ve insanlığıyla çevresine umut dağıtan, yaşam 
enerjisiyle gücümüze güç katan Emre kardeşimizi hiç 
unutmayacağız. Bu vesileyle Özmen ailesine, GAGİAD 
olarak bir kez daha baş sağlığı diliyor, Kıymetli Emre’yi 
de saygıyla yad ediyoruz.

İçerisinde bulunduğumuz süreci daha hızlı 

normalleştirmek için bazı teşviklere ihtiyacımızın 
olduğunu da biliyoruz. Bu anlamda Gaziantep’in 
teşviklerden yararlanmasının yanı sıra yapılacak 
çalışmalarda Gaziantep’in geri planda kalmaması 
adına gereken tüm görüşmeleri ve önerileri devletin 
tüm organlarına iletiyoruz. Zira ekonomik olarak 
bölgenin yeniden eski günlerine kavuşması, hayatın 
normalleşmesi adına yapılacak en önemli adım 
olacaktır. Kısa sürede geleceğine inandığımız teşviklerle 
hep birlikte aşımızı çoğaltacağımızdan kimsenin şüphesi 
olmasın.

Deprem gibi dünyanın en büyük felaketlerinden birini 
yaşamış olmamıza ve dünyadaki tüm zorluklara rağmen 
geçen yılın üstünde bir rakamla ihracat sayfasını 
kapatmayı hedefliyoruz. Bunun için de elbirliğiyle 
eskisinden daha çok çalışacağımızın bilincinde hareket 
edeceğiz. Bunun için deprem bölgesindeki diğer iş 
insanlarıyla sürekli irtibat halinde kalarak gelişimin 
umudunu birlikte büyütüyoruz.

Değerli GAGİAD ailesi,

Biz konu memleket, ülke ve vatan olduğunda hiçbir 
zaman taşın altına elimizi koymaktan çekinmedik. 
Bugün de şehrimizin kalkınması için yapılması 
gerekenler noktasında önerilerimizi yetkili mercilere 
ulaştırırken, sahada da depremzede ailelerimiz için 
her zaman seferber olduk. Bu bilinçle içerisinde 
bulunduğumuz zorlu süreçleri de birbirimizden güç 
alarak atlatacağımıza yürekten inanıyor, hepinizi sevgi 
ve saygıyla selamlıyorum…

Mehmet Cihan KOÇER
GAGİAD YÖNETİM KURULU BAŞKANI
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F A A L İ Y E T L E R GENÇ ÇİZGİ

GAGİAD AB PROJESİ'NİN İLK 
FAALİYETİNİ GERÇEKLEŞTİRDİ
Türkiye Ulusal Ajans ve Avrupa Komisyonu desteği kapsamında  koordinatörlüğünü üstlendiği 

Avrupa Birliği Projesinin ilk faaliyetini ulusötesi paydaşları ile Gaziantep'te gerçekleştirdi. 

Faaliyet paydaşların ve Yüksek Mimar, Yeşil Bina 
Uzmanı ve Gaziantep Büyükşehir Belediyesi İmar ve 
Şehircilik Daire Başkanlığı İmar Müdürü Seda Müftüoğlu 
Güleç "Ekolojik Bina ve Gaziantep'in Yeşil Kalkınma 
Sürecindeki Eylem Planı ve Projeleri", Ancient Greens 
Genel Müdürü Deniz Yüksel Konukoğlu "Ancient Greens, 
Yeşil Bir Girişimcilik Hikayesi" konulu sunumu ile 
gerçekleştirilmiştir. Karşılıklı soru ve cevapların yapıldığı 
faaliyet toplu fotoğraf çekimi ile sona ermiştir.
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F A A L İ Y E T L E R GENÇ ÇİZGİ

GAGİAD DANİMARKA’DA  
YEŞİL DİYALOĞU KONUŞTU

Aldığı AB desteğiyle çevreci kimliğini ön plana çıkaran çalışmaları hayata geçiren 
Gaziantep Genç İş İnsanları Derneği (GAGİAD) Yönetim Kurulu Başkanı Cihan Koçer ve 

GAGİAD yönetimi, "Dayanıklı Bir Yeşil Kalkınma için İş İnsanları ve Yeni Katılanlar Arasında 
Bilgi Değerleme ve Farkındalık Diyaloğu" Projesi kapsamında gittiği Danimarka’da hem 

tecrübelerini anlattılar hem de iş fırsatları için görüşmeler gerçekleştirdiler.
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F A A L İ Y E T L E R GENÇ ÇİZGİ

Türkiye Ulusal Ajansı ve Avrupa Komisyonu tarafından desteklenen Erasmus+ 
Mesleki Eğitim Alanında Küçük Ölçekli Ortaklıklar Projeleri kapsamında 
GAGİAD’ın koordinatörlüğünde hayata geçirilen ve 67 başvuru arasından 
ilk 8’e kalarak destek alan projenin ikinci etabı tamamlandı. İlki GAGİAD 

ev sahipliğinde Gaziantep’te yapılan projenin ikinci etabında ise paydaşlar, 
Kopenhag’da “Kadınların yeşil girişimcilikteki rolü” sloganıyla buluştu.

Proje kapsamında bölgedeki 
yeşil şehirler uygulamalarını 
gezen GAGİAD yönetimi, 
İspanya, Yunanistan, 
Lüksemburg ve Danimarka’dan 
da gelen paydaşlarla 
Gaziantep’teki tecrübelerini 
de paylaştı. Gaziantep’teki 
çalışmaları proje koordinatörü 
Şehnaz Sakıcı’nın sunumuyla 
anlatan GAGİAD heyetinde 
Başkan Cihan Koçer ile yönetim 
kurulu üyeleri Metin Tepe, 
Yunus Kara, Halit Güleç, Mert 
Güllüoğlu yer aldı. Projenin bir 
sonraki ayağı Lüksemburg’daki 
proje ortağı SDG World’ün ev 
sahipliğinde gerçekleştirilecek.

GAGİAD KADINLAR KURULU 
İLE FARK YARATTI

GAGİAD Yönetim Kurulu 
Başkanı Cihan Koçer, 
gerçekleştirilen oturumlarda 
yaptığı konuşmada, projenin 
oldukça verimli şekilde devam 
ettiğini söyledi.
Geleceğe bırakılacak en büyük 
emanet olarak gördükleri yeşil 
bir dünyaya katkı sağlayabilmek 
adına başlattıkları projenin tüm 
hızıyla devam ettiğini anlatan 
Koçer, şöyle konuştu:
“Projenin başlangıcını 
Gaziantep’te yapmıştık ve 
katılımcılarımız kentimizdeki 
örnekleri yerinde görme 
fırsatı bulmuştu. Şimdi 
de Kopenhag’da yine 
paydaşlarımızla buluşup, fikir 
alışverişinde bulunma imkanı 
yakaladık. Kopenhag’daki yeşil 

şehirler kapsamında yapılan 
çalışmaları gördük.
Bu proje karşılıklı fikir 
alışverişini kıstas alan bir 
çalışma. Dolayısıyla dünyadaki 
örnekleri görüp, kentimize 
uyarlamak, dünyaya daha 
güzel bir miras bırakmak 
adına yararlı olacaktır. Zaten 
projenin sonunda da kentimize 
katma değer yaratacak projeler 
geliştirmenin gayreti içerisinde 
olacağız.”
Proje kapsamında yola çıkarken 
“Daha yaşanabilir bir dünya” 
mottosunu benimsediklerini 
ifade eden Koçer, bugünkü 
küçük adımların ileride daha 
yeşil bir dünya için ilk adımlar 
olacağını kaydetti.
Kadınların daha yaşanabilir 
bir dünya için önemli katkılar 
sağlayabileceğine inandıklarını 
aktaran Koçer, “Derneğimiz 
bünyesinde faaliyet gösteren 
Kadınlar Kurulu sayesinde, 

kadınların görüşlerine ve bakış 
açısına öncelik veriyoruz. 
Zaten Kadınlar Kurulumuzun da 
önemli katkılarıyla derneğimizin 
daha aktif çalışmalar ortaya 
koyarak, daha kucaklayıcı 
çalışmalar planladık. Bu yüzden 
daha yaşanabilir ve yeşil bir 
dünya için kadınlarımızın 
gücüne ihtiyacımız var.” diye 
konuştu.

BÜYÜKELÇİ’DEN İŞ DÜNYASINA 
ÇAĞRI

Kopenhag temasları 
kapsamında Başkan Cihan 
Koçer ile yönetim kurulu 
üyeleri, Kopenhag Büyükelçisi 
Rıza Hakan Tekin’i de 
makamında ziyaret etti. 
Koçer, ziyarette Türkiye ile 
Danimarka arasındaki ticaret 
hacmine dikkat çekerek, bunun 
geliştirilmesini arzu ettiklerini 
söyledi.
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ürkiye Ulusal Ajansı ve Avrupa 
Komisyonu tarafından desteklenen 
Erasmus+ Mesleki Eğitim Alanında Küçük 
Ölçekli Ortaklıklar Projeleri kapsamında 
Gaziantep Genç İş İnsanları Derneği'nin 

(GAGİAD) koordinatörlüğünde hayata geçirilen ve 
67 başvuru arasından ilk 8’e kalarak destek alan 
projenin üçüncü etabı tamamlandı. İlki GAGİAD ev 
sahipliğinde Gaziantep'te yapılan projenin ikinci 
etabında Kopenhag’da buluşan paydaşlar, 3. etap 
çalışmaları için Lüksemburg'ta organize oldular.
Proje kapsamında bölgedeki yeşil şehirler 
uygulamalarını gezen GAGİAD temsilcileri, İspanya, 
Yunanistan, Lüksemburg ve Danimarka'dan da 
gelen paydaşlarla Gaziantep’teki tecrübelerini 
de paylaştı. Lüksemburg'daki proje ortağı SDG 

World’ün ev sahipliğinde gerçekleştirilen buluşmada, 
"kamu ve özel sektörde sosyal ekonominin 
geliştirilmesi" gündem maddesi olarak belirlendi. 
Bu tema kapsamında, sunumlar ve bilgilendirme 
oturumları gerçekleştirildi.
Lüksemburg’da tarım ürünleri ve pazarlanması 
alanındaki Siyaset Bilimcisi ve Tarım-Gıda Kooperatifi 
“GESPOV”un Yönetim Kurulu Üyesi Bayan Dimitra 
Fantides tarafından “Avrupa’nın merkezinde Kadın 
Tarımsal Girişimciliği ve Yaşanan Ekonomik Zorluklar” 
konulu sunum gerçekleştirildi.
Faaliyet soru cevap bölümüyle devam eden projenin 
bir sonraki ulus ötesi faaliyeti "Kırsal alandaki 
kadın girişimcilerin bilgi ve iletişim teknolojileri 
kapsamında güçlendirilmesi" temasıyla İspanya'nın 
Zaragoza kentinde gerçekleştirilecek.

F A A L İ Y E T L E R GENÇ ÇİZGİ

LÜKSEMBURG’DA
YEŞİL DİYALOG KONUŞULDU

Gaziantep Genç İş İnsanları Derneği'nin (GAGİAD) koordinatörlüğünde hayata geçirilen 
"Dayanıklı Bir Yeşil Kalkınma için İş İnsanları ve Yeni Katılanlar Arasında Bilgi Değerleme ve 
Farkındalık Diyaloğu" projesinin üçüncü ayağında paydaşlar Lüksemburg'da buluştu.  GAGİAD 
adına Kadın Kurulu Üyesi Öğr. Gör. Şehnaz Sakıcı ve Dr. Öğretim Üyesi Filiz Çayırağası'nın 

katıldığı toplantının gündemi "kamu ve özel sektörde sosyal ekonominin geliştirilmesi" oldu.
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GAGİAD ÜYELERİ GALA 
YEMEĞİNDE BULUŞTU

Gaziantep Genç İş insanları Derneği (GAGİAD) tarafından birlik ve beraberliğin arttırılması amacıyla 
hayata geçirilen Gala Yemeği, yoğun katılımla gerçekleştirildi.

Gaziantep ekonomisine katma değer sağlamanın 
yanı sıra genç iş insanlarının sinerjisini geliştirmek 
amacıyla yaptığı çalışmalarla dikkati çeken GAGİAD, 
dayanışma ruhunun geliştirilmesine katkı sağlamak 
adına 23 Eylül 2022 tarihinde Teymur Hotel'de bir 
araya geldi.

SUAT ATEŞDAĞLI
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Sanatçı Aybuke Albere ve Dj 
Suat Ateşdağlı’nın sahneleriyle 
renkli geçen gecede, gold 
üye ve sponsorlara plaketler 
taktim edildi. 
Kurulduğu günden bu yana 
kente değer katan ve gelinen 
süreçte 328 üyeye ulaşarak 
kentin önemli STK’larından 
birisi haline gelen GAGİAD, 
gecede birlik ve beraberlik 
mesajı verdi.
GAGİAD Yönetim Kurulu 
Başkanı Cihan Koçer, 
yemekteki konuşmasında, 
derneğin 30. kuruluş yıl 
dönümüne yaklaşırken, 
yeniden bir arada olmak ve 
aile sıcaklığını hissederek fikir 
alışverişinde bulunmak için 
düzenlenen organizasyona 
katılım sağlayan herkese 
teşekkür etti. 
Yeni dünya düzenine doğru 
ilerlerken daha fazla bir 
arada olmayı gelişmeleri 
takip edebilmek adına çok 
önemsediklerini anlatan Koçer, 
bu anlamda bugüne kadar 
ciddi organizasyonlara imza 
attıklarını, bundan sonra da 
bayrağı daha ileriye taşımanın 
gayreti içerisinde olacaklarını 
vurguladı. Derneğin hayata 

geçirdiği faaliyetler hakkında 
bilgilendirme yapan Koçer, 
“Gazi şehrin gençleri olarak 
herkesten daha çok çalışmak 
zorundayız. Çünkü Bizler 
bu şehrin kurgulayıcıları ve 
geleceğin inşaasında rol 
oynayan kişileriz. Dünden 
daha fazla koşmaya, herkesten 
daha çok yorulmaya hem 
şehrimiz hem de geleceğimiz 
için ihtiyacımız var. 
Kentimizi, kendimizi, ülkemizi 
kalkındırmak, çocuklarımıza 
daha güzel bir gelecek 
bırakmak istiyorsak, bugün 
burada aile üyelerimizle kol 
kola verip yarınların inşasını 
konuşuyoruz. Biz önceki 
dönemlerde de ağır şartlardan 
geçtik ama hiç birinde pes 
etmedik. Zira genlerimizden 
gelen girişimci ruh da 
bunun göstergesi. Bizim için 
yeniden bir tarih yazma 
zamanı. Dünyanın yeniden 
kurgulandığı dönemde, 
dijitalleşme kanallarımızı 
geliştirip, dünyayla daha sıkı 
ticaret yapabilmemiz lazım. 
Fırsatları değerlendirdiğimizde 
yüzümüzdeki tebessüm de 
daha güçlü hale gelecektir.” 
dedi.

MERT GÜLLÜOĞLU, HALİT GÜLEÇ, TUĞÇE TOOÇUOĞLU, MEHMET AKCAN, CİHAN KOÇER, YİĞİTCAN KONUKOĞLU
METİN TEPE, YUNUS KARA, NECİP İBRAHİM TEYMUR
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Geçmiş Komisyon Başkanlarımıza
plaketlerini sunduk

MERT GÜLLÜOĞLU YUNUS KARA

GÜRMAN CEYDELİ
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Geçmiş Yönetim Kurulu Üyelerimize 
plaketlerini sunduk

ÖZGE- PEYKAN SAMLI İPEK-TUNCAY ÖZMERMER

ELİF-EMRAH ÇETİNDAĞ
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Gold üyelerimize 
plaketlerini sunduk

Yılmaz GÖYMEN Ogün BULUT Necmettin MEMİŞ

Mehmet Erkan DURAN Taner ÖZDURAK

Ali Mert ÖZSOY Abdullah MUHİTTİNOĞLU

B İ Z D E N  H A B E R L E R GENÇ ÇİZGİ

Gökhan UÇKUN
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BORA TEZEL
MİLİMETRİK PREFABRİK

ANIL CİNGİSİZ
KOZA HOME

İLKER MAVİ
KARMEN PEYZAJ

MERT GÜLLÜOĞLU
GÜLLÜOĞLU YAPI

YUNUS  KARA
KARA HOLDİNG

HALİT GÜLEÇ
GÜLEÇ İÇ MİMARLIK

B İ Z D E N  H A B E R L E R GENÇ ÇİZGİ

Sponsorlarımıza

plaketlerini sunduk
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FERİDUN AKCAN
EN YAKIT

AYDIN POLAT
BORUSAN

DENİZ YÜKSEL KONUKOĞLU 
ANCIENT GREENS

LEVENT  MERMER
ALMER ORGANİZASYON

ORHAN AKKAYA
AKORT FUARCILIK

MEHMET AKCAN
AKCANLAR HONDA

ONUR KONUKOĞLU
SEÇ TURİZM

Sponsorlarımıza

plaketlerini sunduk
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Yeni üyelerimize
plaketlerini sunduk

SUEDA-MURAT ÖZKAYA SİNEM-ESAT TEYMUR

MUSTAFA GÜNAL

İREM-BERTAN GÖYMEN

AYBÜKE GÜLLÜOĞLU

İLAYDA- MEHMET CAN  KURT

B İ Z D E N  H A B E R L E R GENÇ ÇİZGİ
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İBRAHİM-TİBET AKAN KAAN ÖZMEN

ERTUĞRUL SİNAN GÖYMEN

DİLARA-İBRAHİM KALEOĞLU

EBRU-BEYHAN CAN GÖREN

DEMET-SİNAN ONGUN

B İ Z D E N  H A B E R L E R GENÇ ÇİZGİ
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BURAK FADILOĞLU AYLİN- BARIŞ CEM ÖZPOLAT

ARİF BAYRAM ADİLCAN  ATAOĞLU

B İ Z D E N  H A B E R L E R GENÇ ÇİZGİ

Katılımın yüksek olduğu Gala Yemeğine katılanlara plaketleri takdim edildi ve hatıra fotoğrafları çekildi.
GAGİAD Yönetim Kurulu Başkanı Cihan Koçer, yemekteki konuşmasında, derneğin 30. kuruluş yıl dönümüne 
yaklaşırken, yeniden bir arada olmak ve aile sıcaklığını hissederek fikir alışverişinde bulunmak için 
düzenlenen organizasyona katılım sağlayan herkese teşekkürlerini iletti.
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İZMİR VE GAZİANTEP’İN 
GENÇ İŞ DÜNYASI 

ARASINDA İŞBİRLİĞİ
Gaziantep Genç İş İnsanları Derneği (GAGİAD) ile Ege Genç İş İnsanları 
Derneği (EGİAD) üyeleri bir araya gelerek işbirliği protokolü imzaladı. 

AGİAD Yönetim 
Kurulu Başkanı 
Cihan Koçer 
ile EGİAD 
Yönetim Kurulu 
Başkanı Alp 
Avni Yelkenbiçer 

arasında imzalanan protokol 
kapsamında, dernekler arası 
etkileşim artırılarak yeni projelerin 
hayata geçirilmesi ve ortak 
çalışmaların ortaya konmasıyla 
ülke ekonomisine yeni katma 

değerler kazandırılması 
hedefleniyor.GAGİAD Yönetim 
Kurulu Başkanı Cihan Koçer, 
törendeki konuşmasında, uzun 
zamandır İzmir’de genç iş 
insanlarıyla olan dostluklarını 
her fırsatta sözlü olarak dile 
getirdiklerini söyledi.
Ancak bugün yazılı olarak 
Türkiye’nin en önemli GİAD’ları 
arasında yer GAGİAD ile EGİAD 
arasında yeni bir dönemin 
başlayacağını ifade eden Koçer, 

şöyle konuştu: “Aynı misyon ve 
vizyonu edinen, şehrin ihracatı ve 
üyelerin gelişmesi için dayanışma 
ruhunu arttıracak her türlü 
çalışma ve faaliyette bulunan 
iki derneğiz Bu iki derneğin en 
önemli ve anlamlı olaylarından 
biri de kurtuluş mücadelesi 
dönemindeki çalışmalarımızdır. 
Buradan başta Gazi Mustafa 
Kemal Atatürk olmak üzere tüm 
şehitlerimizi saygı, sevgi ve 
rahmetle anıyorum.”
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Gaziantep ve İzmir’in ülkedeki 
ihracat şampiyonları arasında 
yer alan iki kenti olduğuna işaret 
eden Koçer, “Bu açıdan da çok 
önemli bir protokolü bugün 
imzalayacağız. Bu protokolle hem 
şehrimize hem ülkemize hem de 
dernekler arası dayanışmamıza 
daha fazla katkı sağlayacağız. 
Bizim kuruluşumuzdan bu yana 
Gazi Mustafa Kemal Atatürk 
izinde çağdaş medeniyetler 
seviyesine gideceğimize 
inanıyoruz. Bunun için çalışmalar 
yürütmeye gayret ediyoruz. Bu 
buluşmayı bu sebepten önemli 
buluyorum. Çünkü birlikten ve 
paylaşmaktan kuvvet doğuyor. 
Protokolümüz hem GAGİAD hem 
de EGİAD ailelerine hayırlı olsun.” 
diye konuştu. 

YELKENBİÇER’den GAGİAD’a 
övgü

EGİAD Yönetim Kurulu Başkanı 
Alp Avni Yelkenbiçer ise 
Gaziantep’e büyük bir heyecan 
ve istekle geldiklerini, şehre 
ayak bastıkları andan itibaren 
kendilerini evlerinde gibi 
hissettiklerini anlattı. 
Konumları farklı olsa da EGİAD 
ile GAGİAD’ın birbirinden 
çok farklı olmadığını belirten 
Yelkenbiçer, şunları kaydetti:
“Cihan Başkanın da bahsettiği 
gibi atamızın yolunda ilerleyen, 
çağdaş medeniyetler seviyesine 
çıkmayı kendine misyon edinmiş 
iki dernek olarak bir arada bu 
protokolü imzalayacak olmamız 
bizi çok mutlu ediyor. Bizler 
GİAD’lar arasında en güçlü 
dernekler arasındayız. Ben 
kendi derneğimizi yoğun olarak 
görüyorum ama sizler gerçekten 
de yoğun bir faaliyet çalışması 
içerisindeymişsiniz. Sizlerin 
bugüne kadar yaptıklarınızdan 
daha fazlasını hayata 
getireceğinize şahitlik ettik. 
Bu açıdan ben de bu protokol 
oldukça önemli görüyorum. 
Cihan başkanın önerisiyle bu 
yola çıktık. Çünkü biz zamanı 
gelince bu koltukları bırakacağız. 
Önemli olan bizden sonrada bu 
işbirliklerinin devam etmesi. Bu 
protokol de işbirliğinin devamını 
sağlayacak.”

İletişimin önemine dikkati çeken 
Yelkenbiçer, “İletişim halinde 
kalmamız birbirimizden haberdar 
olmamızı ve yeni projeler 
ortaya koymamızı sağlayacak. 
İşbirliklerimiz sürdürülebilir hale 

gelmiş olacak.” dedi. 
Program kapsamında yapılan 
konuşmaların ardından hazırlanan 
protokol, Koçer ile Yelkenbiçer 
arasında imzalandı.
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Ekonomik gelişmeler
GAGİAD’da değerlendirildi

Gaziantep Genç İş İnsanları Derneği (GAGİAD), ekonomi alanındaki değerlendirmeleriyle 
dikkatleri çeken Sagam Strateji Danışmanlık Kurucusu Murat Sağman’ı ağırladı. Ekonomik 
verilerle Türkiye ve dünya ekonomisinin geldiği durumu ve geleceği hakkında yorumlar 

yapan Sağman, ayrıca borsadan döviz kuruna, kripto para piyasasından Türkiye’nin 
fırsatlarına kadar ekonomide merak edilenleri yanıtladı.

aziantep 
Grand Otel’de 
düzenlenen 
“Murat Sağman 
ile Ekonomi 
Buluşması” 
konulu 

organizasyonun açılışında 
konuşan GAGİAD Yönetim Kurulu 
Başkanı Cihan Koçer, geleceğe 

daha sağlam adımlar atabilmek 
adına sürekli olarak günceli takip 
etmeye çalıştıklarını söyledi.
Bu kapsamda bugüne kadar 
önemli organizasyonlara 
imza attıklarını ifade eden 
Koçer, “Ekonomide de önemli 
gelişmelere şahitlik ediyoruz. 
Farklı bir bakış açısıyla yaşanan 
gelişmeleri takip etmek ve 

Pandemiyle birlikte başlayan 
ekonomik kırılganlıkların küresel 
gelişmelerle devam ettiğini ifade 
eden Koçer, şöyle konuştu:
“Navlun krizi ile başlayan 
süreç, emtia ve hammadde 
piyasasındaki değişimler ve 
enflasyonist ortam finansmana 
erişimi zorlaştırdı.
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Ancak devletimizin çözüm 
noktasında adımlar attığını 
ve önümüzdeki süreçte daha 
iyimser bir ortam yaratılacağını 
düşünüyoruz. Yakında daha 
etkin sonuçlar alınacağını 
öngörüyoruz. Her şeye rağmen 
Gaziantep, her şartta hedefe 
giden bir şehir. Gazi şehrimiz, 
ocak-ekim ayları arasında 8 
milyar 696 milyon dolarlık ihracat 
rakamına ulaşmış bir kent. Geçen 
ay 959 milyon dolarlık ihracat 
yaptık. Yani artık aylık ortalama 
1 milyar dolar ihracat yapma 
noktasına geldik. Bu ekonomik 
sürdürebilirliğe GAGİAD olarak 
bizler de üyelerimizle yaptığımız 
çalışmalarla destek veriyoruz. 
Hep birlikte bu başarı hikayesini 
yazmaya devam edeceğiz.”
“Ayağınızı yorganınıza göre 
uzatın”
Toplantıya katılan Gaziantep 
Sanayi Odası Yönetim Kurulu 
Başkanı Adnan Ünverdi de 
genç iş insanlarına “ayağınızı 
yorganınıza göre uzatmanızda 
yarar var” şeklinde öneride 
bulundu.
Yeni bir yatırım yaparken 
anlık gelişmeler yerine uzun 
vadeli planlar yapılmasını ve 
öngörülerde bulunulmasını 
isteyen Ünverdi, şöyle konuştu:
“Biz ülke olarak çok sıkıntılı 
süreçler de yaşadık. Bugün karşı 
karşıya kaldığımız enflasyonun 
daha büyükleriyle de tanıştık. 
Ama hiç bir zaman yılmadık, 
çalışmaktan vazgeçmedik. 

Bu süreçlerin de geçeceğini 
düşünerek hareket ettik. Sadece 
bugünü değil, yarınları da 
düşünüp çalışmalarımıza yön 
verdik. O yüzden kendimize 
inanarak, yaşanan sıkıntıların 
içerisindeki fırsatları görüp 
hareket etmeliyiz.”
Kur ne olur, borsadaki yükseliş 
sürer mi?
Konuşmasının hemen başında 
ülke ve dünya ekonomisi üzerine 
sunum yapan Murat Sağman, 
Türk ekonomisini ayakta tutan 
en önemli faktörün özel sektör 
olduğunu dile getirerek, bu 
anlamda güçlü dinamiklere sahip 
olan Gaziantep’e her geldiğinde 
moral ve motivasyon bulduğunu 
söyledi. Rusya-Ukrayna savaşının 
aslında tüm dünya için dengeleri 
değiştirdiğini anlatan Sağman, 
bu savaşın da bir süre daha 
devam edeceğinin öngörüldüğünü 
belirterek, bu yüzden tüm 
ülkelerin hazırlıklarını ona göre 
yapması gerektiğini vurguladı.
Sağman, 2023 yılında da benzer 
savaşların dünyada olmasının 
öngörüldüğünü belirterek, “2023’te 
resesyon kesin gibi görünüyor. 
Özellikle ilk 6 ay özellikle zor 
geçecek gibi duruyor. Dünyada 
ekonomiler duracak, durum öyle 
görünüyor. Zaten şimdiden kısmi 
yavaşlamalar da söz konusu. 
Türkiye’de de seçim ekonomisine 
girilmeye başlanıyor. O yüzden 
ekonomideki kırılganlıklar 
artabilir.” diye konuştu.
Avrupa kriz yönetmeyi bilmiyor

Avrupa ekonomisinde sorunların 
olduğunu dile getiren Sağman, 
“Avrupa için 2023’ün ilk yarısı 
açıkçası problemli. Biliyorsunuz, 
yavaşlama var, buna paralel 
enflasyon da var. Bir de Avrupa 
bu gibi durumlara alışkan değiller. 
Avrupa, Dünya Savaşından 
sonra enflasyon görmedi. Yani 
enflasyon yaşamamışlar, ekonomi 
yavaşlayınca ne yapacaklarını 
bilmiyorlar. Aslında bizim gibi 
kriz yönetmeyi bilmiyorlar. Açık 
söylemek gerekir dünyada bunu 
en iyi yapan ülkelerden biriyiz.”
Türkiye’nin fırsatları var
Sağman, dünyadaki gelişmeleri 
göz önünde bulundurduğunda 
aslında Türkiye’nin fırsatları 
bünyesinde barındıran bir ülke 
olduğuna işaret ederek, şunları 
kaydetti:
“Evet sorunlarımız var, yok 
değil ama çok ciddi fırsatlar 
da var. Rusya’da ambargo var, 
Çin’de problem var. İnsanlar 
ihtiyaçlarını nasıl görecek? Doğal 
olarak buraya gelecek, çünkü 
bizim jeopolitik konumumuz 
var. Ama konumumuz bizim var 
olan fırsatlarımızdan birisi. O 
yüzden bunu kullanarak ön plana 
çıkmamız gerek. Tabi bunun 
için de bizim kur ve enflasyon 
işini çözmemiz gerekiyor. İstikrar 
olması lazım.”
“Kurun patlayıp gitme durumu 
yok”
Murat Sağman, döviz kurlarındaki 
hareketlilikle ilgili soruyu da şöyle 
yanıtladı:
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“Şu an döviz kurlarında bir 
süredir istikrar sağlanabildi 
diyebiliriz aslında. Kurun patlayıp 
gitme durumu yok. En azından 
seçime kadar böyle bir durum 
yok. 18 küsürlerden yavaş yavaş 
belirli bir istikrarla artabilir ama 
patlayıp gitme durumu olmaz. 
Zaten patlama durumları da 
insanlarda panik yaratıyor. Bazı 
kesimlerin ifadesine göre çok 
ciddi para gelecek ve dolar 15 
liraya düşecek ama ben kesinlikle 
böyle bir şey beklemiyorum. 
Zaten böyle bir şey olursa da 
sanayiciyi bitirirsiniz. Bunu da 
başta devlet olmak üzere kimse 
istemez.”
“Enflasyon korumalı borsa var”
Türk borsasının son yıllarda yerli 
yatırımcıların da ilgisiyle hızlı bir 
yükseliş trendine girdiğini ifade 
eden Sağman, konuşmasına şöyle 
devam etti:
“Son dönemde Türk borsası, 
dünyanın en çok yükseliş 
yakalayan borsası. Borsa neden 
yükseliyor, çünkü şirket değerleri 
enflasyondan dolayı artıyor, 
karlar da artıyor. Aslında şu an 
enflasyon korumalı borsa var, 
yeni borsanın adı bu. Yani şu an 
insanlar enflasyondan korunmak 
için borsadan alım yapıyor. Sanki 

önümüzdeki süreçte borsa daha 
da gider gibi görünüyor. Zaten 
müthiş bir para girişi var.”
Kripto para piyasasına destek
Murat Sağman, kripto para 
piyasalarıyla ilgili de şu 
değerlendirmelerde bulundu:
“Ben kriptoyla ilgili tamamen 
onla yatıp kalkmadım, ‘aman bu 
balon da’ demedim. Hep ortada 
durdum. Teknolojiyle beraber 
dünya değişiyor. Bu değişimin 
içerisinde geri durmadım. Şu 
an piyasada 11 bin kadar kripto 
var, 10 bini çöp olacaktır, bu 

kesin. Bence hayatımızda olmaya 
devam edecek. Bir şey binden 
60 bine gider mi? Kriptocuların 
bir beklentisi var ya, yeniden 
kripto 50-60 binlere fırlayacak. 
Ben öyle bir şey beklemiyorum. 
Bence böyle gider. Daha aşağı da 
gidebilir hatta.”

Başkan Cihan Koçer, toplantının 
sonunda Murat Sağman’a 
teşekkür ederek plaket ve 
GAGİAD Hatıra Ormanında adına 
dikilen ağaç dikim sertifikasını 
takdim etti.

F A A L İ Y E T L E R GENÇ ÇİZGİ
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www.enyakit.com.tr

*En Yakıt elektrikli şarj ağı istasyon bayilik talepleriniz için bayi@enyakit.com.tr e-mail adresimizden ulaşabilirsiniz.
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BAŞKAN KOÇER İKLİM VE EYLEM 
PLANI TOPLANTISINA KATILDI

GAGİAD Yönetim Kurulu Başkanı Cihan Koçer, şehrimizde sürdürülebilir yeşil 
dönüşümün geleceğine yol gösterecek olan Gaziantep Organize Sanayi Bölgesi İklim 
Eylem Planı Tanıtım Toplantısı’na katıldı.
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GAGİAD'DAN MARDİN'E 
KÜLTÜR GEZİSİ

Gaziantep Genç İş İnsanları Derneği (GAGİAD) Sosyokültürel Aktiviteler 
Komisyonu, Mardin’e kültür gezisi düzenledi.

GAGİAD Sosyokültürel Aktiviteler Komisyonu tarafından üyelerimize yönelik Mardin 
Gezisi düzenlendi. GAGİAD üyelerinin yoğun katılımları ile gerçekleşen gezide tarihi ve 
kültürel mekanları gezmenin yanı sıra, bölgenin tarihi hakkında ayrıntılı bilgi aldı.
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GAGİAD, DİJİTAL
DÖNÜŞÜMÜ KONUŞTU
Güneydoğu Anadolu Bölgesi'nin sanayi ve ticaret kenti Gaziantep'teki iş dünyasına yönelik 
faaliyetleriyle gündemi belirleyen Gaziantep Genç İş İnsanları Derneği (GAGİAD), "Vodafone, 

Endüstri 4.0 ve Dijital Fabrika Hakkında Konuşuyor" buluşmasıyla Vodafone Türkiye'nin 
önemli isimlerini kentin genç iş insanlarıyla buluşturdu..

Sunum ve soru cevaplarla 
bilinmeyenlerin aydınlatıldığı 
toplantıda, Gaziantep’in 
potansiyeli, gelecekteki konumu 
ve endüstri 4.0 hakkında 
bilinmeyenler görüşüldü. 
Vodafone Türkiye Ceo’su Engin 
Aksoy ile Vodafone Türkiye 

İcra Kurulu Başkan Yardımcısı 
Özlem Kestioğlu, toplantıda 
yaptığı sunumlarla Gaziantep 
iş dünyasını firmalara özel 
teknolojik çözümler üretebilmek 
için çağrıda bulundu. GAGİAD 
Yönetim Kurulu Başkanı Cihan 
Koçer, kuruluşundan itibaren 

sürekli yeniliği kovalayan, 
dünyayı inceleyen ve son 
gelişmeleri üyelerine aktarmaya 
çalışan bir sivil toplum örgütü 
olarak kentin gelişmesine 
katkı sağlayacak her çalışmaya 
destek vermeye hazır 
olduklarını dile getirdi.
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Tarihte sanayi devrimiyle birlikte 
dünyanın yeniden kurgulandığını, 
yeniliğe ayak uyduramayanların, 
bunu başaran devletlerin güdümüne 
girdiğine şahitlik edildiğini, şimdilerde 
de teknoloji devrimiyle benzer bir 
durumun yaşanabileceğine dair 
öngörülerin varlığını hatırlatan Koçer, 
şöyle devam etti:
“Süreci iyi yönetmeli, teknoloji 
devrimini hızla hayata geçirecek 
dönüşümü gerçekleştirmeliyiz. 
Zira bu teknoloji devrimi, sanayi 
devrimine göre daha hızlı evrilecek. 
Süreci yakından takip edenler 
avantajlı konuma sahip olacak. Ar-
ge ve inovasyona önem vermeyen, 
hala geleneksel yöntemlerle yoluna 
devam etmeyi seçen firmaların geri 
plana itildiğini, yeniliğe açık olup 
endüstri 4,0’ı yakalayan firmaların 
ise öne çıktığını her birlikte 
gözlemliyoruz..

Bu noktada bugün aramızda bulunan 
değerli konuklarımız, bizlere geçiş 
sürecinde nasıl yol izlememiz 
gerektiğine dair önemli ipuçları 
verecek. Ticaret ve sanayi şehri 
Gaziantep’imizin bu noktada diğer 
kentlere göre çok daha avantajlı 
konumda olduğunu düşünüyorum. 
Öyle ki örnek modeller ve OSB’de bu 
geçişi sağlayan firmalarımızın varlığı 
bizim önümüzü görmemize daha 
çok yardımcı oluyor.  
Tam da bu noktada, bu kentin 

öncü kuruluşlarından birisi olarak, 
ihtiyaçları tespit edip, çözüme katkı 
sağlamak adına bu önemli toplantıyı 
organize ettik. Her an değişim 
içinde olan bir dünyada endüstri 
4.0, dijitalleşme ve e-ticaret gibi 
çağın önemli unsurlara şehir olarak 
olarak hazır olmalıyız. Tabi ki bunu 
yaparken öncelik her zaman biz 
gençlerde olmalı. Çünkü gençler 
olmadan bu devrime ayak uydurmak 
pek de mümkün değil.”
- Yatırımlar 1-6 ayda kendi 
maliyetini çıkarıyor
Vodafone Türkiye Ceo’su Engin 
Aksoy, genç ve vizyoner bir grupla 
bir arada olmanın bir teknoloji 
firması için her zaman heyecan 
verici olduğunu söyledi. Vodafone’nin 
faaliyetleri, endüstri 4,0 konusundaki 
yaptıkları çalışmaları anlatan Aksoy, 
tam zamanlı olarak 58 bin kişilik 
bir ekosisteme sahip olduklarını 
aktardı. Türkiye’de de her geçen gün 
büyüyen bir ivme yakaladıkl belirten 
Aksoy, ülkenin dört bir yanında 
müşterilerine en iyi hizmeti vermeye 
çalışırken, en son teknolojiyi de 
hem firmalara hem de bireylere 
ulaştırmaya çalıştıklarını söyledi. 
Aksoy, 2025 yılına kadar Türkiye’nin 
en hızlı büyüyen dijital servis 
alanı olmayı hedeflediklerine işaret 
ederek, “Bu hedef için çalışıyoruz. 
Türkiye’de 25 milyon müşterimiz 
var. Türkiye’nin her ilçesinde fiziki 
satış noktamız var. Bunun yanında 

Vodafone Yanımda uygulamamızla 
da her ay 15 milyon müşteriye 
ulaşıyoruz.” diye konuştu.
Teknoloji konusunun sonsuz bir olgu 
olduğunu dile getiren Aksoy, şöyle 
konuştu:
“Biz o yüzden anlatıcı değil 
dinleyici konuma geçtik. Artık 
firmaların ihtiyaçlarını öğrenip ona 
göre çözümler üretiyoruz. Çünkü 
teknoloji her sorunu çözüyor. Hatta 
teknolojinin çözdüğü sorunu daha 
iyi çözebilecek bir teknoloji de 
var aslında. Mutlaka dünyanın bir 
yerinde daha iyi bir teknoloji var. 
Kurumsal tarafta da biz bu konuda 
destek olmaya çalışıyoruz. Her 
sektör için farklı bir çözüm var. 
Şundan emin olun, bir sorun varsa 
teknolojiyle bunu çözebiliyoruz. 

Biz aslında bu topraklarda 
matbaa devrimini kaçırdık. Sanayi 
devriminde de geç kaldık. Dijital 
devrimde geç kalmamamız lazım. 
Bugün çok hızlı büyüyen Gaziantep 
gibi sanayi şehirleri 15-20 yıl sonra 
rakiplerinin arkasında kalmamalı. 
Çünkü bizim insanımızda o 
vizyon da kararlılık da var. Çünkü 
teknolojiye herkes hızla yetişiyor. Bu 
da aslında fırsat eşitliği yakalıyor. 
Teknolojiyi işimi büyütmek için 
kullanıyor muyum, işlerim iyi ama 
teknolojiyi kullansam daha iyi 
neler yapabilirim gibi sorularla bir 
başlangıç yakalayabiliriz.”
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Buluşma kapsamında firma 
temsilcilerine genel çatılar 
kapsamında neler yapılabildiğini 
anlatacaklarını, ancak sonrasında 
ilgili kişilerin ihtiyaçlarını 
öğrenerek kişisel çözümler 
üretmenin daha doğru olacağını 
belirten Aksoy, bu noktada 
çalışma gruplarıyla önemli 
sonuçlar elde edebileceklerini 
kaydetti. 
Gaziantep’e yatırım yapmaya 
hazır olduklarını işaret eden 
Aksoy, Gaziantep’e seve seve 
yatırım yapmak isteriz. Çünkü 
bu kentin büyümesi bizleri de 
mutlu eder. Biz hizmet vermeye 
aç bir firmayız. Hele ki GAGİAD 
gibi genç iş insanlarının heves 
ve isteklerini gördükçe yeni 
yatırımlar yapmak bizim için 
daha vazgeçilmez olacaktır. Biz 
yakın tarihte Gaziantep’teki 
bir köy okulunda dijital okul 
açıyor olacağız. Bu da aslında 
Gaziantep’e verdiğimiz değerin 
bir göstergesi.

Bazen teknolojik yatırımlar 
yapmak, dijitalleşme konuları 
iş dünyasını korkutabiliyor, çok 
büyük maliyetler gerektiği hissi 
uyandırabiliyor. Ancak satış 
modelimizde telefon faturası 
öder gibi bir modelimiz var. 
Yani bir nevi kullanılan kadar 
ödeniyor. Ayrıca yakında sizler 
de göreceksiniz, uygulamalar çok 
kısa zamanda kendi maliyetini 
çıkarıyor. Öyle ki yaptığımız 
araştırmalar, 1 ila 6 ay arasında 
yapılan yatırımın geri dönüşünün 
olduğunu gösteriyor. Bu kadar 
kısa bir sürede kendi yatırım 
maliyetini çıkaran başka kaç tane 
yatırım modeli vardır?" dedi. 
- "Sorunlara teknolojiyle çözüm 
üretiyoruz"
Vodafone Türkiye İcra Kurulu 
Başkan Yardımcısı Özlem 
Kestioğlu ise hem bireylere hem 
de kurumlara hizmet verdiklerini, 
kurumlara sağlanan çözümler 
kapsamında ise esnaftan 
KOBİ'lere ve Türkiye'nin önde 
gelen firmalarına kadar hemen 
herkesin ilgi alanlarına girdiğini 
anlattı. 

Firmaların teknolojik iş ortağı 
olmayı arzuladıklarını dile getiren 
Kestioğlu, "Baştan sona tüm 
ihtiyaçlarınıza çözümler üretmek 
istiyoruz. Baktığını zaman 
pandemi dönemi yaşadık ve 
bu süreçte yatırımlar hızlandı. 
Kurumlar da bu anlamda 
uzaktan işlerin yapılabildiğini 
öğrendi. O yüzden geçmişte 
konuşamadığımız birçok şeyi 
şimdi konuşmaya başladık. 
Biz teknolojik iş ortağı olarak 
sadece ürünleri satmıyoruz, 
sizleri aynı zamanda dijital 
dönüşüme yönelik destekler 

veriyor, eğitimler sağlıyoruz. 
Bu çalışmalarımızı önümüzdeki 
süreçte de devam edeceğiz. 
Kafanızda ben neler yapmalıyım, 
nereden başlamalıyım gibi 
sorular varsa bu eğitimlerde 
sizleri görmeyi çok isteriz. Ayrıca 
kendi firmalarınıza özel neler 
yapılabilirizi de birlikte konuşup, 
ihtiyaçlarınızı öğrendikten sonra 
çözüm önerileriyle yanınıza 
geliyoruz. Yani teknolojinin 
gücünü kullanarak pazarlama 
tarafında, sürdürülebilirlik 
konularında destek oluyoruz." 
diye konuştu.
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“Yaklaşık 30 yıl önce kurulan bir STK olarak 
aslında bugün bizim de kuruluş misyonlarımızdan 
birisi nedeniyle bir aradayız. GAGİAD olarak her 
zaman girişimciliği destekledik, kentin ekonomi 
ailesinde yeni girişimcilerin olmasını arzuladık. 
Biraz kendimizden bahsedecek olursak, Atatürk 
ilkelerinin ışığı altında, Türkiye’nin demokratik ve 
planlı bir düzen içerisinde ekonomik, sosyal ve 
kültürel alanlarda gelişimine, Gaziantepli sanayici ve 
iş adamları olarak katkıda bulunmak, genç sanayici 
ve iş adamlarının sorumluluklarını arttırmak ve 
dayanışma ruhunu geliştirmek yolu ile toplumun 
sosyo-ekonomik düzeyinin gelişimine katkıda 
bulunmalarını sağlamak amacıyla kurulan bir 
derneğiz.
Hızla küreselleşen dünyada Türkiye’nin hak ettiği 

yeri alması için, üzerine düşen görevleri yerine 
getirme gayreti içinde olan ve her türlü gelişmeyi 
ve yeniliği yakından takip eden GAGİAD, Türkiye’deki 
benzer kuruluşlar arasında ISO-9001 Kalite Güvence 
Belgesi alan ilk kuruluş unvanını kazanarak bir ilke 
daha imza atmıştır.
Kuruluşundan bu yana yaptığı çalışmalarla üyelerine 
ve Gaziantep’e kaliteli hizmetler sunmayı ilke edinen 
ve hep ilklere imza atmaya çalışan derneğimiz, her 
geçen gün daha da ileriye yürürken GİAF (Güney 
ve Güneydoğu Genç İşadamları Federasyonu) 
kurucu başkanlığını üstlenmiş; akabinde bir ilke 
daha imza atarak, 45 GİAD’ın oluşturduğu, 5000’in 
üstünde üyesi bulunan Türkiye Genç işadamları 
Konfederasyonu’nun (TÜGİK) başkanlığını üstlenmiş 
ve bu unvanı Gaziantep’e taşımıştır.

F A A L İ Y E T L E R GENÇ ÇİZGİ

BAŞKAN KOÇER 
GİRİŞİMCİLİK ZİRVESİNDE

Yönetim Kurulu Başkanımız Cihan Koçer, İpekyolu Kalkınma Ajansı tarafından düzenlenen, 
başta şehrimiz ve bölgemiz için girişimciliğin geliştirilmesinin önemli adımlarından olan 
Gaziantep Girişimcilik Zirvesi'ne konuşmacı olarak katıldı. Başkan Koçer konuşmasında 

dernek faaliyetleri ve dernek hakkında detaylı bilgilere yer verdi.
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Aslında bunlar da bizim bir STK olarak ne kadar 
girişimci bir yapımız olduğunu gösteriyor. Çünkü 
biz sadece bireysel olarak değilse kurumsal olarak 
da girişimciliği hemen her fırsatta değerlendirmek, 
hayata geçirmek istiyoruz, böylelikle de fark yaratan 
bir yapımızın olduğunu her fırsatta duymaktan 
mutlu oluyoruz. Girişimci adaylarına GAGİAD olarak 
destek olmak bizim önceliğimiz. Çünkü Gaziantep 
çok önemli bir şehir, girişimci bir şehir, Türkiye’nin 
en büyük organize sanayi bölgesine sahip, ihracat 
gücünü geliştirmiş bir şehir ve bu başarı hikayesini 
geliştirmek için gayemiz var. Bu yüzden genç nüfusu 
çok önemsiyoruz. Gaziantep’teki öğrencilerle birlikte 
çalışmak ve proje üretmek istiyoruz.Gençlerimize 
gösterdiğimiz özenin, ülkemiz geleceğine yapılmış en 
büyük yatırım olduğunu düşünüyoruz. Ben gençliğe 
çok inanıyor ve güveniyorum. Bizlerde GAGİAD 
olarak girişimcilik ekosistemini çok önemsiyoruz. Bu 
kapsamda Üniversite-Sanayi işbirlikleri programına 
mentorluk süreci ile başlayıp, melek yatırımcılıkla 
devam edecek olan bir programlar da düzenliyoruz. 
Bunun devamında da hazırlık aşamasını 
yürütüyoruz. 
Dedim ya Gaziantep’te sürdürülebilir kalkınma 
başarı hikayesi yazmak istiyoruz diye. İşte bu 
noktada gençlere çok iş düşüyor. Bu pencereden 
bakında da hem ağabeylik hem de öncül güç 
olmamız gerektiğine inanıyoruz. Biz, bizden sonra 
gelen gençlerin arkasındayız ve başarılı olmaları 
için var gücümüzle destek vereceğiz. Bunun 
hayata geçebilmesi için de kentimizdeki gençlerle, 
üniversitelilerle bir arada olmayı önceliklerimiz 
arasına koyuyoruz.
Gençler olmadan girişimciliği ileriye taşımamızın 
mümkün olduğunu söyleyemeyiz. Girişimcilikte 
gençliği ap ayrı bir yere koymamız gerektiğine 
inanıyoruz. Çünkü artık dünya değişti. Bir şeyi 
sadece üretmek veya geleneksel yöntemlerle 
pazarlamak bir yere kadar sürdürülebiliyor. Gençler 
ise yeni iş alanları, yeni pazarlama yöntemleri 
noktasında önemli bir potansiyele sahip. Bizler, 
gençlerin bu özelliğini değerlendirebilirsek, 
kentimizden evrensele çok sayıda proje 
geliştirebiliriz. 
Gençlerin yeniliklerine ihtiyacımız olduğu kadar 
büyüklerimizin de tecrübesine ihtiyacımız elbetteki 
var. İşte girişimciliği gençliğin dinamiği, bir önceki 
neslin tecrübeleriyle harmanlarsak hayata geçirmek 
istediğimiz girişim, ayakları yere daha sağlam 
basan bir olgu haline geliyor.Teknolojiyi doğru 
kullanarak dijitalleşmeye hakim olmalıyız. Her 
zaman “sen yapamazsın”, “bunu yapmak sana mı 
kaldı, “başımıza iş çıkarma” gibi söylemleri çok 
duyduk, duymaya da devam edeceğiz. İşte tam da 
bu noktada bu söylemlere çok kulak asmayacağız. 
Elbetteki arkamızdaki büyüklerimizin tecrübelerinden 
yararlanacağız. Ama yeni iş fikirleri çıkarmak 
için çaba göstereceğiz, hep birlikte “başımıza iş 
çıkaracağız”. Zaten bu bilinç, geleceğin Türkiye’sinde 
daha güçlü yer edinmemize de vesile olacak. 
Girişimcilikle birlikte melek yatırımcılık da bildiğiniz 
üzere yakından ilgilendiğimiz konulardan birisi. Fikri 

olan gençlerimizi her zaman melet yatırımcılarla 
bir araya getirmek istiyoruz. Aslında Gaziantep 
geleneksel yapısının yanında melek yatırımcılık 
konusunda da oldukça cömert ve yeniliğe açık. 
Zaten teknokentimiz de bunun en güzel örnekleri 
arasında. Özetle siz yeterki sürdürülebilir, hayata 
geçirilmesi mümkün olan fikirler geliştirmeye 
bakın. Bunu başardığınızda el birliğiyle projenin 
hayata geçirilmesi için önemli sonuçlar elde 
edebileceğimize inanıyorum.Bu bağlamda bu 
organizasyonun düzenlenmesinde emeği geçenlere 
teşekkür ederken gençlerin önünün açılmasını, 
yeni fikirlerini geliştirmeye vereceğimiz desteği her 
zaman sürdüreceğimizi bir kez daha hatırlatarak 
saygılar sunuyorum dedi. 
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GAGİAD'DA "ENERJİDE 
DİJİTALLEŞMEYLE GELEN 
FIRSATLAR" KONUŞULDU

Gaziantep Genç İş İnsanları Derneği (GAGİAD), dijitalleşme alanındaki gelişmeleri yakından 
takip etmek adına ENTES Elektrik Genel Müdürü Levent Fadıloğlu'nu ağırladı. 

“Enerjide Dijitalleşmeyle Gelen 
Fırsatlar” başlığıyla OSB Genel 
Müdürlüğü Toplantı Salonunda 
hayata geçirilen buluşmada 
Fadıloğlu, enerjide verimliliğin 
sağlanmasında dijitalleşmenin 
önemli fırsatları beraberinde 
getirdiğini belirterek, bu sayede 
sağlanabilecek tasarrufun ise 
milyon avroları bulabileceğini 
bildirdi.
Açılış konuşmalarını gerçekleştiren 
GAGİAD Yönetim Kurulu Başkan 
Yardımcısı Yiğitcan Konukoğlu, 
toplantıda, enerji verimliliği ve 
dijitalleşmenin önemine dikkat 
çekti. 
Enerjide dışa bağımlılığın 
azaltılmasının ülke olarak 
öncelikler arasında yer aldığını 
ifade eden Konukoğlu, bu alandaki 
çalışmaları ilgiyle izlerken enerjinin 
verimli kullanılması noktasında 
her bir ferde de önemli görevlerin 
düştüğünü vurguladı.
Enerjinin verimli kullanılmasıyla 
daha yaşanabilir bir dünyanın 
kurulabileceğini, kaynakların 
israf edilmeyeceğini ve kıtalar 
arası olumsuzlukların da 
daha az olabileceğini belirten 
Konukoğlu, “Biz GAGİAD olarak 
dijitalleşmeyle gelen fırsatları 
yakından takip ediyoruz. Hemen 
her fırsatta üyelerimiz ve iş 
dünyasıyla dijitalleşmenin son 
trendlerini yakalayabilmek için 
organizasyonlara imza atıyoruz. 
Ama bugün, sadece bizim değil 
çocuklarımızın dahi geleceğini, 
yaşamını doğrudan etkileyen 

bir alan üzerinde konuşacağız. 
Sürdürülebilir enerjilerimizin 
verimli kullanılması noktasında 

bugün Levent Bey de önemli 
bilgiler aktaracağına inanıyorum.” 
diye konuştu.
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ENTES Elektrik Genel Müdürü 
Levent Fadıloğlu da dijitalleşme 
ve enerji konularının özellikle 
son yıllarda dünyanın gündemi 
haline geldiğini anlattı. 
Bu konuların aslında dünyadaki 
savaşları çıkaran, coğrafi ve 
politik bir çok şeyi etkileyen en 
sıcak gelişmeler olduğunu dile 
getiren Fadıloğlu, şöyle konuştu:
"Enerjide dijitalleşmenin 
sağlanmasıyla çok önemli 
tasarrufların elde edilebileceğini 
unutmamak lazım. Elbette ki 
bu tasarruf rakamı, işletmenin 
sektörüne ve büyüklüğüne 
göre değişebiliyor. Ancak bazı 
sektörlerde elde edilebilecek 
tasarruf milyon avroları 
bulabiliyor. Özellikle çok ciddi 
üretimin olduğu otomotiv gibi 
yerlerde... Yapılacak şey, küçücük 
bir şey belki ama önden gerekli 
önlemleri aldığınız takdirde 
çıktısı bu kadar büyük olabiliyor."
Bu teknolojiyi kullanmak isteyen 
iş dünyasının temsilcilerine 
önerilerde bulunan Fadıloğlu, "Bu 
işe başlarken öncelikle kendi 
firmanızın ihtiyaç duyduğu, 
eksikleri tespit edip birlikte 
çalışacağınız çözüm ortağına 
şirketinizin ihtiyaçlarını ve 

beklentilerini anlatın. Sonrasında 
ise sizin firmanıza uygun 
şekilde önerilecek projeler 
üzerinde çalışın. Çünkü hazır 
bir şablon her firmada benzer 
ve kesin çözüm üretmez. Biz 
de o yüzden birlikte çalışmayı 
planladığımız firmalara seve seve 
gidip incelemelerimizi yaptıktan 
sonra kişiye özel çözüm önerileri 
getirmeye çalışıyoruz." diye 
konuştu.
40 yıldır faaliyet gösterdikleri 

enerji sektörünün kalbinde 
yer alan ENTES'in çalışmaları 
ve projeleri hakkında bilgi 
veren Fadıloğlu, daha sonra 
katılımcıların da sorularını 
yanıtladı.
Yönetim Kurulu Başkan 
Yardımcısı Yiğitcan Konukoğlu, 
toplantının sonunda Levent 
Fadıloğlu'na teşekkür ederek 
plaket ve GAGİAD Hatıra 
Ormanında adına dikilen ağaç 
dikim sertifikasını takdim etti.

F A A L İ Y E T L E R GENÇ ÇİZGİ
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Koçer, “100. Yılında 
Türkiye Yüzyılı Vizyonu”

programına katıldı
Gaziantep Genç İş İnsanları Derneği (GAGİAD) Yönetim Kurulu Başkanı Cihan Koçer, 

“100. Yılında Türkiye Yüzyılı Vizyonu” Gaziantep Programına katıldı.

GAGİAD Başkanı Koçer; Cumhurbaşkanlığı Sosyal Politikalar Kurulu tarafından düzenlenen “100. 
Yılında Türkiye Yüzyılı Vizyonu” Gaziantep Programına katılım sağladı.
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GAGİAD BAŞKANLARI
BİR ARAYA GELDİ

Gaziantep Genç İş İnsanları Derneği (GAGİAD), önceki dönem başkanları Yönetim Kurulu ile bir araya geldi

AGİAD Başkanlar 
Kurulu toplantısı, 
GAGİAD Kurucu 
Başkanımız 
Adil Konukoğlu, 
Geçmiş Dönem 

Başkanlarımız Nejat Koçer, 
Mustafa Topçuoğlu, Erhan 
Özmen, Ertuğrul Teymur, Taner 
Özdurak, Yönetim Kurulu 
Başkanımız Cihan Koçer ve 
Yönetim Kurulu Üyelerimizin 
katılımlarıyla gerçekleşti.
Gerçekleşen toplantıda 
GAGİAD kurucu başkanı Sayın 
Adil Konukoğlu ve geçmiş 
dönem başkanlarına 2022 
yılı boyunca gerçekleştirilen 
proje ve faaliyetlerin verimliliği 
değerlendirilerek 2023 yılında 

yapılması planlanan projeler 
hakkında bilgiler verildi. Geçmiş 
dönem başkanları ve mevcut 

yönetim kurulunun karşılıklı fikir 
alışverişi ile gerçekleşen toplantı 
fotoğraf çekimi ile sona erdi.





TEYMUR 
ŞİRKETLER GRUBU

Bulunmuş olduğumuz

yaşadığınız her deneyime
değer katmak için çalışıyoruz...

tüm sektörlerde
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GAGİAD YÖNETİMİ VE 
KOMİSYONLARI İSTİŞARE 

TOPLANTISINDA BULUŞTU
GAGİAD Yönetim Kurulu Başkanı Cihan Koçer, Yönetim Kurulu Üyeleri, Komisyon Başkanları ve 

komisyon üyelerinin katılımlarıyla gerçekleşen istişare toplantısında bir araya geldiler.

Gerçekleşen toplantıda 
Sanayi ve Ticaret 
Komisyonu, Sosyo Kültürel 
Aktiviteler Komisyonu ve 
Sosyal Dayanışma Doğa 
Komisyonlarının belirlemiş 
oldukları hedeflere 
yönelik yapılan çalışmalar 
değerlendirilirken 2023 
yılı hedefleri hakkında 
istişarelerde bulunuldu.
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GAGİAD ÜYELERİ YENİ 
YILA MERHABA GECESİNDE

Üyelerimiz Gaziantep Genç İş İnsanları Derneği (GAGİAD) üyeleri Yeni Yıla 
Merhaba Gecesinde bir araya geldiler.

GAGİAD (Gaziantep Genç İş İnsanları Derneği) Sosyo Kültürel Aktiviteler Komisyonu tarafından 
düzenlenen gecede Yeni Yıla Merhaba Gecesinde buluştu. GAGİAD şehrin sosyo-kültürel olarak 
kalkınmasını hedefleyerek, iş dünyasının birlik ve beraberlik içerisinde dayanışma ruhuna katkı 
sağlamaya devam ediyor. 
Düzenlenen geceye; GAGİAD Yönetim Kurulu Başkanı Cihan Koçer, GAGİAD Kadınlar Kurulu Başkanı Selin 
Akcan, GAGİAD Üyeleri ve eşleri katıldı. GAGİAD Yeni Yıla Merhaba Partisi’nde DJ İlayda Aydoğar sahne 
aldı.
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GAGİAD’DAN GSO’YA 
HAYIRLI OLSUN ZİYARETİ
Gaziantep Genç İş İnsanları Derneği (GAGİAD) Başkanı Cihan Koçer ve Yönetim 

Kurulu Üyeleri, Gaziantep Sanayi Odası’na ziyarette bulundular.

Yönetim Kurulu Başkanı Cihan Koçer ve Yönetim Kurulu 
Üyeleri Gaziantep Sanayi Odası Yönetim Kurulu'na 
hayırlı olsun ziyaretinde bulundu.
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GAGİAD'DAN GTO'YA
ZİYARET

Gaziantep Genç İş İnsanları Derneği (GAGİAD) Yönetim Kurulu Üyeleri, 
Gaziantep Ticaret Odası’na ziyarette bulundular.

GAGİAD Yönetim Kurulu Başkanı Cihan Koçer ve Yönetim Kurulu Üyeleri Gaziantep 
Ticaret Odası Yönetim Kurulu'na hayırlı olsun ziyaretinde bulundu. Gerçekleşen ziyarette 
ekonominin ticarete olan etkileri değerlendirilmiş olup, Gaziantep’in ticari gelişimi 
hakkında istişarelerde bulunuldu. Ziyaret fotoğraf çekimi ile sona erdi.
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GAGİAD’DAN OSB’YE
HAYIRLI OLSUN ZİYARETİ
Gaziantep Genç İş İnsanları Derneği (GAGİAD) Yönetim Kurulu, Organize 

Sanayi Bölgesi Yönetim Kurulu’na hayırlı olsun ziyaretinde bulundu. 

GAGİAD Yönetim Kurulu Başkanı Cihan Koçer ve Yönetim Kurulu Organize Sanayi 
Bölgesi Yönetim Kurulu’na hayırlı olsun ziyaretinde bulundu. Gerçekleşen ziyarette 
organize sanayi bölgesi gelişimine katkı sağlayacak değerlendirmelerde bulunuldu
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MOLDOVA'DAKİ YATIRIM 
FIRSATLARI KONUŞULDU

Gaziantep Genç İş İnsanları Derneği (GAGİAD), Moldova'nın Ankara Büyükelçisi Dmitri Croitor 
başkanlığındaki heyeti ağırladı. İş fırsatlarının görüşüldüğü ziyarette, Türk kökenli büyükelçi Croitor, 

Türk iş dünyasını ülkesinde yatırım yapmaya davet ederek, iş fırsatlarını ve teşvikleri anlattı.

AGİAD Yönetim 
Kurulu Başkanı 
Cihan Koçer, 
Moldovalı 
heyeti dernekte 
ağırlamaktan 

duydukları memnuniyeti dile 
getirerek, Moldova-Türkiye 
ilişkilerinin çok eskilere dayandığını 
söyledi.
Aslında bu ilişkilerin 
geliştirilmesinin temelinde 
de Gagauz Türkleri ile olan 
ortak değerlerin yattığını ifade 

eden Koçer, “Bu güçlü yapı 
son dönemde, karşılıklı ticari 
hacme ivmeler kazandırıyor. 
Bugün Moldova’ya 500 milyar 
dolarlık ihracat söz konusu. 
Bunu ülke olarak katlayarak 
artırmayı hedefliyoruz. Gaziantep, 
sanayisiyle, ticaretiyle, kültürüyle 
çok dinamik bir şehir. Bugün 
Gaziantep OSB’si Türkiye’nin en 
büyük OSB’si ve dünyanın hemen 
her ülkesine ihracat gerçekleştiriyor. 
Tabi ki Gaziantep’in ihracatında 
GAGİAD Üyelerinin payı oldukça 

yüksektir. Geçtiğimiz yıl 10 milyar 
dolar hedefini aştık. Bu sene bunun 
da üzerine çıkmayı istiyoruz. 
Küresel koşullara rağmen üretmeye 
ve büyümeye devam ediyor. Bu 
anlamda Gaziantep olarak Moldova 
ile olan ilişkilerimizi de önümüzdeki 
süreçte büyüterek yolumuza devam 
edeceğimize inanıyorum.”
Büyükelçi Croitor fırsatları anlattı
Moldova’nın Ankara Büyükelçisi 
Dmitri Croitor, Moldava’nın hemen 
her sektörde çok önemli teşvikler 
veren politikaları olduğunu söyledi
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Bu yüzden dünyanın hemen 
her bölgesinden yatırımcıları 
ağırladıklarını anlatan Croitor, 
"İstiyoruz ki Moldova'da Türk 
şirketlerinin de sayısı daha 
artsın. Çünkü Türkiye ile Moldova 
arasında çok güçlü dostluklar 
ve geçmiş var. Ülkemiz, gelip 
Moldova'da şirket açın diye 
teşvikler veriyor. Moldova'da 43 
serbest ekonomi bölgesi var. İsteriz 
ki bunların her birinde güçlü Türk 
şirketleri olsun. Türk şirketlerini 
Moldova'ya çekmeyi arzu ediyoruz. 
Teşviklerimizin olduğundan 
bahsediyorum. Bunlar çok ciddi 
boyutta. Mesela 43 serbest 
bölgemizin herhangi birinde 1 
milyon dolarlık yatırım yaparsanız, 
3 sene vergi ödemezsiniz. 5 milyon 
dolar yatırım yaparsanız, 5 yıl vergi 
ödemezsiniz." dedi.
Türkiye'nin en zor zamanlarda 
Moldova'nın yanında olduğunu 
ifade eden Croitor, şöyle konuştu:
'Türkiye'nin bize desteklerini 
hiçbir zaman unutamayız. Öyle 
ki Türkiye, 1992'de Moldova'nın 
bağımsızlığını tanıyan ilk ülke 
oldu. Biliyorsunuzdur, Gagauzlar 
Moldova'nın güney tarafında 
yaşıyorlar, Türkçe konuşuyorlar. 
1994'te Moldova Parlamentosu 
bir özel kanun kabul etti ve 
Gagauzlara özerklik statüsü 
verildi 1994'te. Bunda da Türkiye 
bize yardımcı oldu. Moldova'nın 
teşviklerini anlattım sizlere. Ama 
Gagauz bölgesinde bir yatırım 
yapmak isterseniz, onlarla görüşüp 
daha farklı teşvik modelleri de 
geliştirilebilir."
"İşgücü olarak ucuz bir ülke"
DEİK Türkiye-Moldova İş Konseyi 
Yürütme Kurulu Üyesi Serhan Yıldız 
ise ticari diplomasiyle iki ülke 
arasındaki iş dünyası temsilcilerini 
bir araya getirmeye çalıştıklarını 
anlattı. Moldova'nın çok ciddi bir 
pazar olduğuna dikkat çeken Yıldız, 
190 ülkeye ihracat yapan Gaziantep 
gibi önemli bir şehrin Moldova'da 
da önemli yatırımlar yapabilecek 
potansiyele sahip olduğunu 
vurguladı. 
Yıldız, Moldova'nın AB'ye aday 
ülke olduğunu dile getirerek, şöyle 
konuştu:
"Bu açıdan Moldova bir pazar değil 
bir kapı aslında. Yani Avrupa'ya 
açılan bir kapı. Bugün Moldova'nın 

Türki Cumhuriyetlerle, Rusya ve AB 
ile serbest ticaret anlaşmaları var. 
Bu da biliyorsunuz ki sorunsuz, 
sıkıntısız ticaret yapabilme imkanı. 
Ayrıca Türkiye ile Moldova arasında 
stratejik işbirliğimiz var. Bu 
işbirliklerimiz sayesince Moldova'da 
kazandığımız parayı, çok rahat bir 
şekilde Türkiye'ye getirebiliyoruz. 
Moldova'nın çok genç bir nüfusu 
var. Ayrıca Türkiye'deki parite ile 
Moldova'daki parite aynı. Ama 

oradaki asgari ücret 200 euro. Bu 
rakam 2023 yılı için geçerli. Bizde 
7500-800 olarak tahmin edilen 
asgari ücret, Moldova'da 4 bin 
TL bile değil aslında. Yani işgücü 
anlamında da çok ucuz bir ülke."
GAGİAD Başkanı Cihan Koçer, 
ziyarette Büyükelçi Croitor ile 
Serhan Yıldız'a GAGİAD Hatıra 
Ormanı’nda adına dikilen fidanların 
sertifikasını takdim etti
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GAZİANTEP CUMHURİYET 
BAŞSAVCISI'NDAN

GAGİAD’A ZİYARET

Gaziantep Cumhuriyet 
Başsavcısı İsmail 
Karataş, Yönetim Kurulu 
Başkanımız Cihan Koçer 
ve Yönetim Kurulu 
Üyelerimizi dernek 
merkezimizde ziyaret 
etti.
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İKA’DAN
GAGİAD'A ZİYARET

İpekyolu Kalkınma Ajansı Genel Sekreteri Burhan 
Akyılmaz, Yönetim Kurulu Başkanımız Cihan 
Koçer'i dernek merkezimizde ziyaret etti.Ziyarette; 
yapılabilecek iş birlikleri değerlendirilerek görüş 
alışverişinde bulunuldu.

GİKAD’DAN
GAGİAD'A ZİYARET

GÜNFİSED Yönetim Kurulu Başkan Yardımcısı ve 
Girişimci Kadınları Destekleme Derneği (GİKAD) 
Yönetim Kurulu Başkanı Gamze Aşnük ve 
beraberindeki heyet, Yönetim Kurulu Başkanımız 
Cihan Koçer’i derneğimizde ziyaret etti.

ÇORUM GİAD'DAN 
GAGİAD'A ZİYARET

Gerçekleşen ziyarette iki şehrin gelişimi ve 
kalkınmasına yönelik çalışmalar hakkında fikir 
alışverişinde bulunuldu. Ziyaret fotoğraf çekimi ile 
sona erdi.

Dünya Gazetesi Gaziantep Temsilcisi Güneş 
Doğdu Soylu, Yönetim Kurulu Başkanımız Cihan 
Koçer'i dernek merkezimizde ziyaret etti. Ziyarette; 
deprem felaketinin bölgemize etkileri ve dernek 
faaliyetleri hakkında görüşüldü.

DÜNYA GAZETESİ’NDEN
GAGİAD’A ZİYARET
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"İlk Yardım Hayat Kurtarır"
GAGİAD Kadınlar Kurulumuza bağlı Sosyal İlişkiler ve Eğitim Komisyonu ile Sanko Üniversitesi 

işbirliğiyle üyelerimize ilk yardım eğitimi verildi.

Eğitimde yaşanan kazalarda ilk yardımın önemine dikkat çekilirken karşı karşıya kalınan durumlarda 
neler yapılabileceği hakkında bilgiler verildi. Eğitim sonunda katılımcılara katılım bilgisi takdim edildi. 
Eğitim sonunda Eğitim Hemşiresi Aslı Tabur’a GAGİAD Hatıra Ormanı’nda adına dikilen fidanların 
sertifikası Kadınlar Kurulu Başkanı Selin Akcan ve Sosyal İlişkiler ve Eğitim Komisyonu Başkanı Elif 
Konukoğlu Kara tarafından takdim edildi..
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KADINLAR KURULU'NDAN 
ANLAMLI BAĞIŞ

GAGİAD Kadınlar Kurulu kütüphane ihtiyacına yönelik olarak tespit ettiği Kültür 
Ortaokulu’nun kütüphanesine kitap desteği sağladı.

GAGİAD Kadınlar 
Kurulumuz tarafından; 
daha güzel bir 
geleceğin inşasına katkı 
sağlayabilmek adına 
Şehitkamil ilçesindeki 
Kültür Ortaokulu'nun 
kütüphanesine kitap 
bağışı gerçekleştirildi. 
Yeni açılmış olan 
ve kütüphanesinde 
yetersiz kitap olan 
okula; yaş aralığına 
uygun olarak hikaye, 
roman, bilim ve test 
kitabı bağışı yapıldı. 
Bağış fotoğraf çekimi ile 
sona erdi.
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SONBAHAR TEMALI ÇİÇEK 
ARANJMAN WORKSHOP

Üyelerimiz Kadınlar Kurulumuza bağlı Doğa ve Kültür-Sanat Komisyonu tarafından 
düzenlenen Sonbahar Temalı Çiçek Aranjman Workshop'unda buluştular.

La Parina’da 
gerçekleşen 
workshopta işletme 
sahibi İdil Konukoğlu 
aranjman yapmanın 
püf noktaları 
hakkında bilgi verdi. 
Workshop sonunda 
Kadınlar Kurulu 
Başkanım Selin 
Akcan, işletme sahibi 
İdil Konukoğlu’na 
GAGİAD Hatıra 
Ormanı’nda adına 
dikilen fidanların 
sertifikasını takdim 
etti. Etkinlik fotoğraf 
çekimi ile son buldu.
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Kadınlar Kurulumuza bağlı GAGİAD Çocuk Komisyonu tarafından resim öğretmeni eşliğinde 29 Ekim 
Cumhuriyet Bayramı Temalı - Çocuk Resim Atölyesi etkinliği gerçekleştirildi. Etkinlikte üye çocuklarımız 
keyifli vakit geçirdiler. Etkinlik fotoğraf çekimi ile sona erdi..

GAGİAD ÇOCUK 
KOMİSYONUNDAN RESİM 

ATÖLYESİ ETKİNLİĞİ
Gaziantep Genç İş İnsanları Derneği (GAGİAD), Çocuk Komisyonu etkinliklerine devam ediyor:
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NEŞELİ MAKARNALAR PARTİSİ 
ETKİNLİĞİNDE BULUŞTULAR

Gaziantep Genç İş İnsanları Derneği (GAGİAD) üyelerimiz ve üye çocuklarımız, neşeli makarna 
partisi etkinliğinde buluştu.

GAGİAD Kadınlar Kurulumuz tarafından; yazar, eğitimci ve sosyolog Hande Ertem Ergün eşliğinde 
gerçekleştirilen, sağlıklı yiyeceklerin dünyasının keşfedildiği Neşeli Makarnalar Partisi etkinliğimizde üye 
çocuklarımız eğlenerek bilgi aldı ve keyifli vakit geçirdiler.



INTERİOR
DESİGN

Sanatsal
brkmle

gelen
tasarım ve

uygulamalar

www.gulecleryap.com
 

www.guleccmmarlk.com
 
 
 
 

Gazantep   -   İstanbul
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GAGİAD ÇOCUK YILBAŞI  
PARTİSİ DÜZENLENDİ

Kadınlar Kurulumuza bağlı GAGİAD Çocuk Komisyonu tarafından gerçekleştirilen Yılbaşı 
Partisi'nde üyelerimizin çocukları eğlenceli vakit geçirdi.

GAGİAD Çocuk Komisyonu tarafından düzenlenen eğlenceli yılbaşı partisinde sihirbaz gösterisinin yer 
aldığı, pamuk şeker arabasının çocuklara sürpriz olarak getirilmesi ve sürpriz hediye çekilişi ile üye 
çocuklarımız keyifli vakit geçirdiler.
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Başkan Koçer, Kadınlar 
Kurulu Başkanı Selin Akcan 
ve Komisyon Başkanın 
Özge Karadağ’ın katılımları 
ile Sosyal Dayanışma ve 
Doğa Komisyonu tarafından  
Hayvanları Koruma Günü 
münasebetiyle CAHİDE 
Derneğine düzenlenen 
ziyarette; barınağa mama ve 
kulübe bağışı yapıldı.

S O S Y A L  S O R U M L U L U K GENÇ ÇİZGİ

GAGİAD’dan CAHİDE’ye  
ANLAMLI BAĞIŞ

Gaziantep Genç İş İnsanları Derneği (GAGİAD) olarak sosyal sorumluluğa önem veriyoruz.
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ÇOCUKLARIN DİLEKLERİ
GAGİAD İLE GERÇEK OLDU

AGİAD Yönetim Kurulu Başkanı 
Cihan Koçer, dağıtım törenindeki 
konuşmasında, Gaziantep ve 
bölgesinin ekonomik hayatına 
dokunurken kentle de yakın 
ilişkiler kurmaya çalıştıklarını 

söyledi.Bu kapsamda Sosyal Dayanışma ve Doğa 
Komisyonu tarafından sosyal sorumluluk projesi 
hayata geçirildiğini ifade eden Koçer, "Biz her 
zaman eğitim ve çevre konusunda kucaklayıcı 
olmaya çalışıyoruz. Eğitimde fırsat eşitliğinin 
oluşması için çaba gösterirken daha yeşil bir 
dünya için de çalışmalar hayata geçirdik. Çünkü 
geleceğe yapılacak en önemli yatırımın çocuklar 

ve doğa olduğunu biliyoruz. Bu anlamda eğitim 
ve çevre fonumuzda bu alanlarda yatırımlar 
yapmaya, şehrin ihtiyaçlarına katkı sağlamaya 
çalışıyoruz. Bugün de çocuklarımızın hayallerini 
gerçekleştirerek güzel bir dayanışma örneği 
sergiledik. Çünkü birlik ve beraberliğimizi 
artırarak, yarınların bugünden daha güzel 
olacağına inanıyoruz." dedi.
Çocukları geleceğin teminatı olarak gördüklerini 
anlatan Koçer, çalışmaya destek veren dernek ve 
komisyon üyelerine teşekkür etti.
Hediyelerine kavuşan çocuklar ise dernek 
üyelerine teşekkür ederek, sevinçlerini dile 
getirdi.

Gaziantep Genç İş İnsanları Derneği (GAGİAD) Sosyal Dayanışma ve Doğa Komisyonu 
tarafından hayata geçirilen "Dilek Ağacı" projesiyle Yeşilce İlkokulu’ndaki öğrencilerin hayalleri 
gerçekleştirildi. Geleceğe katkı sağlamak adına çalışmalarını sürdüren GAGİAD, öğrencilerden 

aldığı mektuplarla 50 öğrencinin hayalini gerçekleştirdi.
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GİAD BAŞKANLARI'NDAN 
GEÇMİŞ OLSUN ZİYARETİ

Derneğimize diğer illlerden gelen Genç İş İnsanları Dernekleri, geçmiş olsun ziyaretinde bulundular.

Ankara Genç İş İnsanları Derneği 
(ANGİAD) 14. Dönem Başkanı 
Serhan Yıldız, Ege Genç İş 
İnsanları Derneği (EGİAD) Başkanı 
Alp Avni Yelkenbiçer, Bursa Genç 
Sanayici İş İnsanları ve Yöneticileri 
Derneği (GESİAD) Başkanı Murat 
Kaya, Denizli Genç İş İnsanları 
Derneği (DEGİAD) Başkanı Hakan 
Urhan, Eskişehir Genç İş Adamları 
Derneği (ESGİAD) Başkanı Ulaş 
Entok, Bulancak Genç İşadamları 
Derneği (BUGİAD) Başkanı Dursun 
Karahasan ve heyetleri, Gazi 
Şehrimizle birlikte 10 ilimizi ve 
ülkemizi derin yasa boğan deprem 
felaketi sebebiyle derneğimize 
geçmiş olsun ziyaretinde 
bulundular.
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ahramanmaraş merkezli depremlerde 
hasara uğrayan ve yüzlerce insanın 
evinin yakıldığı Gaziantep’in İslahiye 
ve Nurdağı ilçelerinde Ramazan öncesi 
GAGİAD üyeleri harekete geçti. 

Depremin ilk gününden itibaren dernek merkezine 
depremzedelere açan, sık sık yıkımın çok olduğu 
İslahiye ve Nurdağı ilçesinde yardım faaliyetlerini 
yürüten GAGİAD, her yıl olduğu gibi üyelerin 
destekleriyle bu yıl da Ramazan kolileri hazırladı. 
İçerisinde kuru gıdadan yağa kadar çok sayıda 

ihtiyaç malzemesinin bulunduğu kolilerin bu yılki 
sahipleri ise Gaziantep’teki depremde yıkımın en çok 
olduğu bölgelerdeki depremzedeler oldu. 
Dağıtımlara başlayan GAGİAD, bu yıl iki ilçede toplam 
3 bin 500 depremzede aileye kolileri ulaştıracak. 

GAGİAD Yönetim Kurulu Başkanı Cihan Koçer, 
depremin hemen herkesi psikolojik veya maddi 
olarak derinden etkilediğini söyledi. 
Gaziantep’in her zaman “birlikten kuvvet doğar” 
şiarıyla hareket ettiğini anlatan Koçer, şöyle konuştu:

GAGİAD’DAN 
DEPREMZEDELERE

YARDIM ELİ
Gaziantep Genç İnsanları Derneği (GAGİAD) üyeleri tarafından hazırlanan yaklaşık 3 bin 500 koli 

Ramazan paketleri İslahiye ve Nurdağı ilçesindeki depremzedelere ulaştırııldı.

S O S Y A L  S O R U M L U L U K
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“Bu zorlu süreçleri de yine el birliğiyle aşacağımıza 
inanıyoruz. İlk günden bu yana gerek derneğimiz 
gerekse de dernek üyelerimiz depremzedeler için 
çoğu zaman kendi acısını ve hüznünü bir kenara 
bırakıp yardıma koştu. Şimdi de gelen mübarek 
Ramazan öncesinde yine yardım faaliyetlerine 
devam ettik. Bugün itibariyle Ramazan yardımlarımız 
bölgeye ulaşmaya başladı. Önümüzdeki süreçte de 
çalışmalarımıza devam edeceğiz. Ramazan süresince 
toplamda 3 bin 500 yardım kolisini İslahiye ve 

Nurdağı’ndaki kardeşlerimize ulaştıracağız.”
Ramazan tüm Türkiye’ye ve dünyaya huzur, barış 
ve mutluluk getirmesini temenni eden Koçer, “Evet 
deprem bizi bazı konulardan uzaklaştırdı. Ama 
artık başımızı kaldırma, yaraları birlikte sarma 
ve Allah’a birlikte dua etme zamanı. O yüzden 
Ramazan’ı da fırsat bilerek, birbirimize daha sıkı 
sarılmamız gerekiyor. Bu duygu ve düşüncelerle tüm 
kardeşlerimizin de Ramazan’ını kutluyorum.” diye 
konuştu..

S O S Y A L  S O R U M L U L U K
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UMUT TIRI 
ÇOCUKLARLA BULUŞTU

Gerçekleştirilen 
proje kapsamında 
psikososyal destek 
sağlamak amacı ile 
Nurdağı ve İslahiye 
ilçelerinde çocuklara 
atölye çalışmaları 

düzenleyerek, umut 
oldu.

GAGİAD Kadınlar Kurulu SosyalBen Vakfı ile Umut Tırı Projesinde depremden etkilenen 
bölgedeki çocuklar ile bir araya geldi.

S O S Y A L  S O R U M L U L U K
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BİR GÜN DEĞİL HER GÜN
 YANLARINDAYIZ

GAGİAD olarak sosyal sorumluluk çalışmalarımız her zaman devam ediyor.

GAGİAD olarak, geçirdiğimiz 
bu zor günlerde tüm 
imkanlarımızı seferber 
ederek, ihtiyaçlara yönelik 
bağış kampanyalarımız 
ile deprem bölgesinde 
bulunan vatandaşlarımızın 
yanında olmaya devam 
ediyoruz. Sosyal 
Dayanışma ve Doğa 
Komisyonumuz tarafından 
düzenlenen, Hijyen Paketi 
Bağış Kampanyamızın 
dağıtımı, Nurdağı ve 
İslahiye ilçelerimizdeki 
ihtiyaç sahibi köylerde 
gerçekleştirilmiştir.

S O S Y A L  S O R U M L U L U K
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GAGİAD Yönetim Kurulundan
Yeni Üyelere Hayırlı 

Olsun Ziyareti
Gaziantep Genç İş İnsanları Derneği (GAGİAD) Yönetim Kurulu yeni üyelere hayırlı olsun ziyaretinde bulundu. 

Tayyar Şafak Salıcı
Beksa Temizlik- Face Dergisi

Furkan Bakbak-İbrahim Bakbak
Baksan Yürüyen Merdiven

Beyhan Can Gören
Culina Tasarım Mimarlık

Onur Konukoğlu
Seç Turizm

Murat Özkaya
Pudra Mobilya 
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Batuhan Teymur -Esat Teymur
Esat Teymur İnş. Mimarlık

Mehmet Can Kurt
Kurt Kumaş San. Tic. A.Ş.

Ali Gökseven
Gökseven İnşaat

Bertan Göymen
Doğa Makarna

Barış Cem Özpolat
Özpolat Makine
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Mesut Ozansoy
Ozansoy Mücevharat

Burak Fadıloğlu
Fabro Gıda

İbrahim Kaleoğlu
RİTAŞ HOLDİNG

Harun Batmaz
Art Trio İç Mimarlık

Muhammet Külekci
GNA Taşımacılık
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Ertuğrul Sinan Göymen
Göymen Demirçelik

Aybüke Güllüoğlu
Güllüoğlu Alüminyum

Tuğçe Besnili
Bertuğ Halı

Gerçekleşen ziyarette dernek yapısı ve 
çalışmaları hakkında detaylı bilgiler verilerek, 

çalışmalardan bahsedildi. Ziyaretler fotoğraf 
çekimi ile sona erdi.
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TRAVMA SONRASI
ÇOCUKLARDA 
RUH SAĞLIĞI

SANKO Üniversitesi Hastanesi
Çocuk ve Ergen Ruh Sağlığı ve Hastalıkları

Uzm. Dr. Burcu 
 GÖKALP ÖZCAN

akın zamanda 
yaşadığımız 
deprem felaketi 
sonrasında çocuklar 
da yetişkinler 
kadar depremin 

yıkıcı psikolojik etkilerine maruz 
kaldı. Kitlesel afet dönemlerinde 
psikiyatrik belirti gösteren 
çocuklar için ilk süreçte 
psikososyal ilkyardım, sonrasında 
ise normal hayata dönüş ve eski 
rutinleri yakalama son derece 
önemlidir. 

Afetler sonrası kitlesel travma 
nedir, nasıl görülür?

Kitlesel travma; deprem, sel 
gibi doğal afetler, savaş, saldırı 
gibi çok sayıda insanı etkileyen 
travmatik olaylardır. Kitlesel 
travmanın bireyler ve toplum 
üzerinde birçok psikolojik, sosyal 
ve fiziksel açıdan önemli ve uzun 
süreli etkileri olabilir.

Çocuklar hangi durumlarda 
daha çok risk altında?

Deprem öncesi kayıp ve travmaya 
maruz kalmış olma (trafik kazası, 
boşanma, aile içi şiddet, afette 
ailesi üyesinin kaybı, uzun 
süreli tıbbi müdahale, hastane 
yatışı vb.), deprem öncesi 
işlevsellik düzeyi (akademik, 
sosyal alanlardaki zorluklar, özel 
gereksinimlerin karşılanması vb.), 
deprem ve hemen sonrasında 
yaşananlar (depremde ev hasarı, 
barınma sıkıntısı, kendisinin 
yaralanmış olması, ağır yaralanma 
ve ölüme tanıklık etme, temel 
ihtiyaçları giderememe vb.), 
yaşanan afetten dolayı yer 

değiştirme (yerleşik ve rutin 
yaşamdan uzaklaşma), anne ve 
babada şiddetli ruhsal belirtiler 
gösterme çocukların risk altında 
olduğu durumlardır.

Hangi klinik tablolar ile 
karşılaşılabilir?

Afetler günlük rutinimizdeki 
olaylardan çok farklı olduğu için 
zihnimiz bu durumu işlemekte 
ve anlamlandırmakta zorlanır. 
Afetlerde yaşanan kayıplarının 
ardından fiziksel, bilişsel, 
davranışsal ve duygusal olarak 
verdikleri tepkilere yas adı verilir. 
Bazı kişilerde ise dissosiyasyon 
adını verdiğimiz belirtiler ortaya 
çıkabilir. Dissosiyasyonda 
organik neden bulunamayan 
bedensel yakınmalar, baygınlık 
nöbetleri, öfke krizleri, intihar 
düşünceleri, gün içerisinde 
hatırlayamadığı davranış ve 
zaman dilimleri olması gibi 
belirtiler görülebilir. Travma 
sonrasında karşılaşabileceğimiz 
bir diğer tablo ise travma sonrası 
stres bozukluğu (TSSB) olup; 

olayın tekrar tekrar yaşanması, 
travmaya eşlik etmiş olan 
uyaranlardan kaçınma ve daha 
önceki yaşantıya kıyasla genel bir 
tepkisizlik hali, aşırı uyarılmışlık 
şeklinde görülür.

Travma sonrası çocuklarda yaş 
dönemlerine göre akut stres 
tepkileri nelerdir?

0-6 yaş döneminde, ebeveyn/
bakım veren kişiden ayrılmaya 
aşırı tepki verme, en çok 
rastlanan davranışlardan biridir. 
Gelişimsel olarak ortaya çıkan 
diğer tepkiler ise; önceki dönem 
davranışları gösterme (gerileme), 
uyku ve yeme düzenindeki 
değişiklikler, hiperaktivite, 
oyun içeriği değişiklikleri, aşırı 
talepkâr davranma şeklinde 
görülebilmektedir.
7-12 yaş okul dönemi 
çocuklarında ise daha çok olay 
hakkında tekrarlayıcı konuşma, 
korku, bellek ve dikkatte 
zayıflama, uyku ve iştah sorunları 
ile saldırganlık ve huzursuzluk, 
bedensel belirtilere aşırı tepki 
verme, dikkat ve konsantrasyon 
sorunları ön plana çıkmaktadır.

13-18 yaş ergenlik dönemindeki 
çocuklar; soyut tanımlamalar 
yapabildiğinden dolayı dünya 
görüşünde değişiklikler, 
umutsuzluk duygusu hissetme, 
geleceğe olan inancın azalması 
ya da kaybolması gibi daha soyut 
tanımlamalar yapabilir. Üzüntü, 
suçluluk duygusu, kendine acıma, 
kişilerarası ilişkilerde değişiklik, 
risk alma, meydan okuma, öfke, 
kaçınma davranışı ya da saldırgan 
tutumlar sergileyebilir.
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EBEVEYNLER 
NASIL YAKLAŞMALI?

SANKO Üniversitesi Hastanesi Çocuk ve Ergen Psikoloğu
Psk. Gizem 

BAŞKILIÇ TURAN

oğal afetler 
ve depremle 
ilgili çocuklara 
yaşlarına uygun, 
anlayabilecekleri 
düzeyde bilgiler 

verin. Animasyonlar, kitaplar, 
oyuncaklar, kuklalar anlatımınızda 
faydalı olacaktır. Bu konuyu 
konuşurken üzgün değilmiş gibi 
davranmayın. Eğer konuşmaya 
hazır değillerse zorlamayın. 
Duygu yükü ağır cümleler yerine 
“yaşananlardan dolayı üzgünüm” 
demeniz yeterli olacaktır. 
Çocuğunuz “zor sorular” sorarsa 
öğrenip/düşünüp daha sonra 
bilgi vereceğinizi söyleyebilirsiniz. 
Sosyal medya/haber içerikleri 
çocuklara uygun olmayabilir, 
izleyeceği içerikleri lütfen 
denetleyin.

-Okul öncesi çocuklarla iletişim 
kurarken; açık ve net cümlelerle 
çocuğun yaşına uygun cevaplar 
verin. Oyunlar oynayın, güvende 
hissetmesi için bol bol sarılın. 
Depremi sahneleyen oyunlar 
kuruyorsa izin verin, oyuna eşlik 
edin.
- İlkokul dönemindeki çocuklarla 
iletişim kurarken; rutini 
korumaya özen gösterin. Okula 
gitmek, spor yapmak, uyku 
düzenini eskiye döndürmek 
çok önemli. Öğretmeniyle ve 
arkadaşlarıyla iletişim kurması ve 
iletişimi sürdürmesini sağlayın. 
Çocuğunuzun düşüncelerini ve 
duygularını iyi anlamaya çalışın. 
Bunun için önce kendi duygu 
ve düşüncelerinizi çocuğunuzla 
paylaşın.
- Ergenlik dönemindeki 
çocuklarla iletişim kurarken; 

yalnız kalma isteğine anlayış 
gösterilmelidir. Öğüt vermeden 
onlarla sohbet etmeye çalışın. 
Sevdiği projeler, yardım 
faaliyetleri ve sosyal etkinliklere 
katılımını sağlayın. Gündelik 
işlerinizde yardım fırsatı 
oluşturun. Kararda söz hakkı 
alması önemlidir, ancak anne-
baba rolü gibi ağır sorumluluklar 
yerine ne yemek istediği, bugün 
nereye gitmek istediği gibi 
konularda kararı ona bırakabiliriz.

Okul yönetimi ve öğretmen 
desteği nasıl olmalıdır?

Zamanının neredeyse tamamını 
okulda geçiren çocuklar, okulda 
hem akademik hem de sosyal 
beceriler açısından geliştirici 
bir rutin oluştururlar. Deprem 
sonrasında okula dönen ya 
da deprem nedeni ile nakil 
olan öğrencilerimizin okuldaki 
rutin faaliyetleri için; kurumun 
öğrenciyi nasıl karşılayacağı, 
çocuklar ile nasıl iletişim kuracağı 
ve okul yönetiminin ne tür 

bir yaklaşımda bulunacağı bu 
noktada önem arz etmektedir.

Okula yeni başlıyor gibi değil, 
mümkün olduğunca eski 
okulundan devamlılık sağlayacak 
şekilde hizmet verilmelidir.

Bu dönemde derslere 
odaklanmak öğrenciler açısından 
zor olabilir. Ayrıntılara, programa 
yetişmek veya akademik başarı 
ikinci derece önemli olmalıdır. 
Mümkün olduğunca çocuğa 
seçenek sunulmalı ve kontrol 
duygusu güçlendirilmelidir. 

Ne zaman uzmandan yardım 
alınmalı?

Çocuklardaki belirtiler giderek 
silikleşmek yerine uzun süreli 
devam ediyorsa ya da artıyorsa, 
belirtiler akademik, sosyal ve aile 
ortamında uyumunu bozacak 
düzeye ulaştıysa, yas süreci bir 
aydan daha uzun süredir devam 
ediyorsa mutlaka bir uzmana 
başvurulmalıdır.
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KADINLAR KURULUNUN 
KONUĞU CANBOLAT OLDU

GAGİAD Kadınlar Kurulu tarafından düzenlenen, Dyt. Işıl Turgay Canbolat'ın konuşmacı olarak yer aldığı 
''Kolajen Üretimini Nasıl Artırabiliriz?'' başlıklı seminerde beslenme alışkanlıkları hakkında konuşuldu.

Beslenmemizin 
hayatımızın tüm 
alanını etkilediğine 
dikkat çeken 
Işıl Canbolat, 
kolajen üretimini 
vücudumuzda 
nasıl daha fazla 
artırabilirizin cevabını 
verdi.
GAGİAD Kadınlar 
Kurulu Başkanı Selin 
Akcan, seminer 
sonrası Dyt. Işıl 
Canbolat’a GAGİAD 
Hatıra Ormanı’nda 
adına dikilen fidanların 
sertifikasını takdim 
etti. Seminer fotoğraf 
çekimi ile sona erdi.
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İŞ HAYATINDA
VERİMLİ BESLENME

Esse Psikoloji ve Danışmanlık Beslenme ve Diyet Uzmanı Dyt. IŞIL Turgay CANBOLAT

ünlük yoğun iş 
hayatı içerisinde 
sıklıkla es 
geçtiğimiz veya 
zaman kaybı olarak 
gördüğümüz fakat 

yaşamın devamlığı için gerekli 
olan en önemli şey Beslenme. 
Yaşadığımız ülke itibariyle 
çalışma hayatının sınırlarının 
kalmaması zaman açısından 
günün 24 saat olmasını yetersiz 
kılmakta iken, beslenme burada 
tam olarak zaman kaybı olarak 
değerlendirilmektedir. Zihin 
yetersiz enerji alımına bağlı 
sürekli yorgun ve stres altında 
kalmaktadır. İçerisinde kaldığımız 
kısır döngü bedeni stres altında 
tutarken, kontrolsüzleşen 
beslenme bir süre sonra 
yerini kontrolsüz karbonhidrat 
tüketimlerine bırakmaya 
mahkumdur. 
İşi en baştan alacak olursak, 
bedenimizi tanımamız 
gerekmektedir. Bir bireyin günlük 
rutin işlerini yerine getirebilmesi 
için bedenin kaslarına ve zihnine 
yeterli ve doğru besinleri vermesi 
gerekir. Son dönemde medya 
yayın organlarında gördüğümüz 
sayısız beslenme rutininin içinde 
kanıtlanmış verileri olan Akdeniz 
usulü beslenme programıdır. Bu 
beslenme programı renkli ve 
mevsiminde beslenmeyi esas 
alırken, bedenin bu enerjiyi 
harcayabilmesi için çalışmak ve 
üretmek gerekli olduğu kadar, 
spor yapmak da şarttır. Kahvaltı 
öğünü sağlıklı protein alımı ve 

dengeli bir kan şekeri öyküsü 
için kompleks karbonhidratı 
barındırmalı, birey mutlaka esmer 
undan veya siyez unundan 
yapılmış bir ekmek ile anne 
sütünden sonra gelen en iyi 
protein kaynağı olan yumurta ve 
beraberinde peynir kullanımını 
gerçekleştirmeli, doygunluğu 
sağlamak için mevsim yeşillikleri 
ve sebzelerine yer vermelidir. 
Çalışma hayatında en zor 
öğünlerden birini öğle öğünü 
oluşturmaktadır. Çoğunlukla iş 
yeri menülerini incelediğiniz 
zaman karbonhidrat içeriği 
yüksek olan menüler kullanıldığı 
için öğle yemeği sonrası ani kan 
şekeri yükselmesine bağlı uyku 
hali ve performans düşüklüğü 
sıklıkla karşımıza çıkar. Bunu 
yenebilmek için hem tokluğu 
uzun süre sağlayan hem de 
sindirimi daha uzun sürmesi 
sebebiyle protein alımlarını 

öğle yemeklerine saklamak 
önem taşır. Fresh beslenmeyi 
esas almanız sizi gün sonunda 
perfomans olarak daha olumlu 
şekilde etkiler. Bitkisel proteinleri 
kapsayan kuru fauslye / nohut 
sulusu / mercimek yemekleri 
veya hayvansal kaynaklı et/ 
tavuk / balık tüketimi yanı sıra 
beraberinde salata, zeytinyağlı 
sebze kullanımı doğru olacaktır. 
Balık, mevsimi dolayısıyla ve 
bulunduğumuz böle itibariyle 
öğle yemeklerinde kullanıma iş 
ortamında çok açık olmadığı 
için beyaz et grubundan 
tavuk ve kırmızı et kullanımını 
gerçekleştirebilirsiniz. Bir diğer 
zor ana öğünden diğer ise 
akşam yemeği olacaktır. Çalışma 
hayatında sıklıkla karşımıza çıkan 
iş yemekleri amacı itibariyle 
gereğinden uzun sürebilmekte 
ve gereksiz kalori alımına sebep 
olmaktadır.
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Burada daha sıklıkla salata, 
zeytinyağlı sebze, gerekirse 
çorba, yoğurtlu meze gibi hafif 
besin gruplarıyla tokluğumuzu 
oluşturmak sonrasında alacağınız 
protein alımını kısıtlayabilir. İş 
yemeği olmayan aile menülerinde 
sofrada buluşabildiğimiz bir 
öğün olması sıfatıyla öğün 
planlamalarında protein alımını 
daha sık kullanmaktayız. Olması 
gereken öğle menülerinde protein 
kullanımı akşam menülerinde 
ağırlık oluşturmayacak sebze 
yemeklerine yer vermeli, 
gerekirse öncesinde çorba veya 
yanında cacık ile destekleyici 
besin eklemesi yaparak tokluğu 
oluşturmalısınız. 

Ana öğünlerin yanı sıra, uzayan 
açlık durumlarında mini 
atıştırmalıklar yapmanız bireylere 
göre farklılık gösterebilmektedir. 
Sık açlık hissi barındırıyor ve ana 
yemeklerde kontrolsüzleşiyorsanız 
mutlaka öğünlerinize destek 
fındık, fıstık, badem gibi 1-2 
yemek kaşığı kadar tuzsuz 

atıştırmalık kullanabilir veya süt, 
sütlü kahve, kefir gruplarının yanı 
sıra, minimal düzeyde meyve 
eklemesi yapabilirsiniz. 
Çünkü artık meyveler içinde 
barındırdığı şeker içeriği 
sebebiyle gün içinde porsiyon 
olarak 2-3 porsiyon kullanımıyla 
yeterli olabilmektedir. 
Performans, günü ne kadar 

uzun süre çalışarak geçirdiğiniz 
ile ilgili değildir, ne kadar doğru 
bir şekilde enerjiyi verimli 
kullanabildiğinizdir. Dolayısıyla 
vücudunuzun sizden istediği, 
günlük aldığınız enerjiyi verimli 
kullanabilmek için doğru 
zamanda doğru besin tüketimini 
gerçekleştirmeniz gerektiğidir. 
Sağlıklı günler dilerim.



TÜRK HENKEL OLARAK TEDARİK
ETTİĞİMİZ ENDÜSTRİYEL
YAPIŞTIRICILARIN TAMAMININ YERLİ
ÜRETİM OLDUĞUNU
BİLİYOR MUYDUNUZ ?

 Türk Henkel Kimya San ve Tic.A.Ş

FSM Mh. Poligon Cad. No:8 | Buyaka İki Sitesi C Blok | Ümraniye, İstanbul
Mobile: +90 530 919 64 18 | Phone: +90 216 579 44 02

cihan.ozkalali@henkel.com | www.henkel.com 
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Alpaslan
ÖZGÜÇLÜ
İşine tutkuyla bağlı 
bir yönetici olarak, en 
büyük motivasyonum 
kendime koyduğum 
hedeflere koşmak ve 
başarıya ulaşmak için 
var gücümle çalışmak. 
Kendimi yenilemek ve 
değişime açık tutmak 
üzere büyük hedefler 
koyarım. 

Y E N İ  Ü Y E L E R GENÇ ÇİZGİ

Kendinizi tanıtır mısınız?
Öğrenmenin sonsuz bir deneyim olduğuna 
inanıyorum. Farklı sektörlerde görev alan 
yönetici arkadaşlarımla fikir alışverişinde 
bulunmak, birbirimizin görüşlerinden 
faydalanmak farklı bakış açıları 
geliştirmemizi sağlıyor.  

İş yaşamına nasıl başladınız?    
Birçok aile şirketinde olduğu gibi, aslında 
çocukluk çağından itibaren bir şekilde iş 
hayatının içerisinde oluyorsunuz. Ancak 
tam anlamıyla kariyerim, öğrencilik 
yıllarında henüz OBA Makarna’yı 
yeni devraldığımız dönemde başladı. 
Sanayiciliğe işin mutfağında, yani 
üretimde görev alarak başladım. Sahada 
başlayan serüvenim neredeyse şirketin 
tüm birimlerinde ve iş süreçlerinde 
çalışarak devam etti. Sürekli öğrenerek 
ve araştırarak, dünyada gerçekleşen 
değişimleri ve yenilikleri takip ettim ve 
kazanımlarımı işime yansıttım. Şirketimizin 
ihracat departmanına liderlik ederek 
stratejimizi bu yönde belirledik. Güven, 
dayanışma ve birlikten kuvvet doğar 
felsefesinden faydalanarak iş dünyasına 
adım attım. Bugünlere büyük emeklerle 
geldik ve önümüzdeki dönemde 
belirlediğimiz hedeflere yürürken de 
yine aynı değerleri sürdürmeye özen 
göstereceğiz. 

Gaziantep’te faaliyette 
bulunduğunuz sektörün şu 
anki durumu hakkında neler 
düşünüyorsunuz?
İhtiyaçların ve alışkanlıkların çok hızlı 
değiştiği ve dünya kültürlerinin birbirine 
yaklaştığı günümüz dünyasında değişen 
ve gelişen tüketici ihtiyaçlarını yakından 
takip etmek tüm sektörlerde olduğu gibi, 
bizim sektörümüzde de büyük önem arz 
ediyor. Bizler de üretim yatırımlarımızı 
buna paralel gerçekleştiriyoruz.  
Dünya makarna üretiminde üçüncü sırada 
yer alan Türkiye, son dönemde üretimde 
ciddi bir artış yakalamış ve hem üretim 
miktarını hem de üretimdeki payını 
artırmıştır. Dünya makarna ticaretinde 
ise ikinci sırada yer alan Türkiye, global 
makarna pazarında her geçen gün artan 
bir varlığa sahip. OBA Makarna olarak, 
2013 yılından bu yana Türkiye makarna 
ihracatındaki liderliğimizi koruyoruz.  

Yeni projeleriniz var mı? 
Hedefleriniz nelerdir?
Oba Makarna, 10 yıldır üretim ve ihracatta 

Türkiye şampiyonudur. Önümüzdeki 
süreçte şirketimizin marka değerini 
yükseltirken, Oba Makarna’yı gıda 
sektöründe dünyanın en çok tercih edilen 
ve güvenilen markaları arasında görmek 
en büyük arzumuz. Bunu gerçekleştirirken 
hedefimiz; oluşturmuş olduğumuz 
kurumsallaşma modeli ile işlerimizin 
gelecek nesillere zamanında ve başarıyla 
aktarılmasıdır. 
Her geçen gün büyüyen ve gelişen 
dünya ekonomisinde pazar payımızı 
artırarak hızlı, sağlıklı ve sürdürülebilir 
bir büyüme stratejisiyle çalışmalarımıza 
devam etmeyi planlıyoruz. Hedefimiz, Türk 
ekonomisinin gelişimine katkı sağlarken 
yeni yatırımlarımızla ülkemizin uluslararası 
arenadaki itibarını daha yukarılara taşıma 
azmi ile faaliyetlerimizi sürdürmektir. 

Gaziantep ticaret hayatının ve 
sanayisinin gelişiminde sizin gibi 
genç girişimcilerin rolü nedir?
Gaziantep sanayisi yönünden Türkiye için 
çok değerli bir şehir. İhracat açısından 
değerlendirdiğimizde ülkemizin ekonomik 
kalkınma mücadelesine en fazla destek 
veren şehirlerin başında gelmektedir. 
Ülkelerin ekonomik büyüme ve kalkınması 
o ülkede gerçekleşen girişimcilik 
faaliyetlerine bağlıdır. Çünkü girişimciler 
yeni işler yaratır, birçok yeni ürün ve servis 
sağlar rekabeti artırır, teknolojik değişim 
sayesinde verimliliği artırır ve bireylerin 
hayatlarına pozitif yönde etki etkilerler.  
Yeni düşüncelerin yaratılması, yayılması 
ve uygulanmasını hızlandırmak, ayrıca 
yeni endüstrilerin doğmasına öncülük 
etmek, teknolojileri kullanmak, sektörlerde 
verimliliği artırmak ekonomik büyümeyi 
hızlandırır. 
Dolayısıyla genç girişimciler ekonomik 
faaliyetlerin düzenlenmesinde, istihdam 
oluşturulmasında ve üretim faaliyetlerinde 
anahtar faktördür. 

GAGİAD’ a üye olma amacınız 
nedir?
Gaziantep’in tanıtımı için her türlü 
aktiviteye öncülük eden GAGİAD’a 
üye olarak şehrimiz adına yürütülen 
faaliyetler içerisinde bulunmayı doğru 
buluyorum. Hızla küreselleşen dünya 
üzerinde Türkiye’nin hak ettiği yeri alması 
için, üzerine düşen görevleri yerine 
getirme gayreti içinde olan ve her türlü 
gelişmeyi ve yeniliği yakından takip 
eden GAGİAD Ailesi’nin bir parçası olarak 
ben de deneyimlerimle katkı sağlamayı 
hedefliyorum..
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Harun BATMAZ

30 Mart 1992 
yılında Gaziantep’te 
doğdum. İlk, orta, lise 
eğitiminin ardından 
lisans eğimimi 
Gaziantep Zirve 
Üniversitesi Mimarlık 
ve Tasarım Fakültesi 
İç Mimarlık ve Çevre 
Tasarımı Bölümü’nde  
tamamladım. 

Y E N İ  Ü Y E L E R GENÇ ÇİZGİ

Kendinizi tanıtır mısınız?
30 Mart 1992 yılında Gaziantep’te 
doğdum. İlk, orta, lise eğitiminin 
ardından lisans eğimimi Gaziantep 
Zirve Üniversitesi Mimarlık ve Tasarım 
Fakültesi İç Mimarlık ve Çevre Tasarımı 
Bölümü’nde  tamamladım. 2017 yılından 
bu yana kurmuş olduğum ‘Trio İç 
Mimarlık’ işletmesinde proje yönetimi, 
tasarım ve uygulama olarak mesleğimi 
icra etmekteyim. 2021 yılının Kasım 
ayında evlendim. 

İş yaşamına nasıl başladınız?    
Küçüklüğümden beri ilgi duyduğum 
tasarım ve dizayn konularını 
üniversitede bölüm tercihimle 
bütünleyerek başladım. Sonrasında ise 
üniversite hayatına devam ederken 
işin mutfağına olan merakımdan dolayı 
fakültemi bitirene kadar Gaziantep’te 
bulunan bir mimarlık şirketinde 
çalışmaya devam ettim. Mesleğimin 
sadece tasarımdan ibaret olmayıp 
üretim sürecinin de detaylarını 
öğrenerek; uygulama aşamalarına da 
hakim olmam gerekçesiyle üretim ve 
uygulama atölyelerinde çalıştım. Mezun 
olduktan sonra satış ve pazarlama 
tekniklerini öğrenebilmek adına 
Gaziantep’te bir mobilya mağazasında 
çalıştım. Bütün bu deneyimlerin 
ardından 2017 yılında ‘Trio İç Mimarlık’ 
adında kendi işimi kurdum. Mimarlık ve 
tasarım alanında ilgi duyduğum modern 
mimari tarzını benimseyip hizmet 
verdiğim kişilerin istek ve hayalleriyle 
bütünleştirerek; sürekli yenilenen trendi 
de takip ederek kendime ait bir tasarım 
stili oluşturmaya devam etmekteyim.  

Gaziantep’te faaliyette 
bulunduğunuz sektörün şu 
anki durumu hakkında neler 
düşünüyorsunuz?
İnşaat sektörü; yoğun iş gücü kullanımı, 
sosyo-ekonomik refah düzeyine olan 
katkısı ve yüzlerce çeşit mal-hizmet 
üretimiyle doğrudan bağlantılı olması 
sebebiyle ekonomik yapı içerisinde 
önemli bir yere sahiptir. Şehrimizde 
gelişmekte olan inşaat sektörünün 
teknolojinin gelişimiyle birlikte ihtiyaç 
listesinin her geçen gün arttığını 
görmekteyim. Bu sebepten dolayı 
tasarım faaliyetlerimizde görselliğinin 
yanına bir o kadar da işlevsel olması 
eklenmiştir. Günümüzde insanların 
kendine ait vakit geçirdikleri alanlar 
daha çok kişiselleştirilmiş hale 

dönmüş olup kişiye özgü tasarımlar 
ön plana çıkmaktadır. Pandemiden bu 
yana insanların kendilerine ait olan 
alanlarda daha uzun zaman geçirmeleri 
doğrultusunda kullanım alanlarındaki 
ihtiyaçları daha çok önem kazanmıştır. 

Yeni projeleriniz var mı? 
Hedefleriniz nelerdir?
Devam etmekte olan projelerimle 
birlikte yeni başladığım projelerim de 
mevcut. Projelerime ilk başladığımda 
genelde birbirini tanımayan insanlar 
olarak bir araya gelip, tasarımlar 
sırasında da kişilerin istek ve zevklerini 
çözümleyerek kişilerin karakteriyle 
ilgili de birçok şey öğrendim. 
Sonrasında kişiler ile aramda çok 
güzel dostluklar gelişti. Bu sebeple ilk 
önceliğim insanların yaşam ve çalışma 
alanlarında meydana getirmiş olduğum 
yeniliklerle proje teslimlerindeki o 
memnuniyet ve samimiyeti devam 
ettirebilmek oldu. Bir diğer hedefim 
ise sınırlanmış mekanların yanı 
sıra yaşadığımız şehirde olmayan, 
henüz deneyimlenmemiş tasarımları 
uygulayarak Gaziantep’e yeni bir soluk 
getirmek. 

Gaziantep ticaret hayatının ve 
sanayisinin gelişiminde sizin gibi 
genç girişimcilerin rolü nedir?
Gaziantep, ülkemizde ticaret ve sanayi 
konusunda en gelişmiş şehirler arasında 
yer almaktadır. Bunu başarmış olan 
kişilerden ilham alıp onların deneyim ve 
tecrübelerinden faydalanarak bizim de 
bizden sonra gelecek olan nesile örnek 
olacak şekilde ilerlememizin gerekli 
olduğunu düşünüyorum. Bu sebeple 
bu zamana kadar atılan adımları 
günümüzün ilerleyen teknolojisi ve 
akademik gelişim ile bütünleyerek; 
şehrimizi ticaret ve sanayi hayatı 
konusunda daha iyi yerlere 
getireceğimize inanıyorum.

GAGİAD’ a üye olma amacınız 
nedir?
Sosyal çevremin GAGİAD’a üye olmam 
konusunda büyük etkisi olduğunu 
düşünüyorum. Uzun yıllardır yer aldığım 
birçok sivil toplum kuruluşlarının yanı 
sıra şehrimize özgü olan sosyal ve 
kültürel alanda gelişim sağlayarak iş ve 
sosyal yaşamda kendime ve topluma 
katkıda bulunmak amacıyla bu aileye 
katıldığım için mutluluk duyuyorum.
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Kendinizi tanıtır mısınız?

İstanbul Kapalıçarşı’da 1,5 sene pırlanta 
tüccarlığı yapıp aile şirketimizin 
devamlılığı için Gaziantep’e döndüm

İş yaşamına nasıl başladınız?        

Küçük yaşlarımdan itibaren aile 
işimize olan ilgimden dolayı okul 
zamanlarında her hafta sonu babamla 
birlikte ve her yaz tatillerinde çeşitli 
atölyelerde çalıştım üniversite 
dönemimde de hafta sonu ve yaz 
tatillerinde Kapalıçarşı’da çalışarak 
başladım. İstanbul’da düzenlenen 
uluslar arası takı ve tasarım fuarlarında 
katılımcı olarak görev aldıktan sonra 
HRD Antwerp ve İstanbul kuyumcular 
odasında tüm dünya çapında 
geçerli kabul edilen diamond grader 
eğitimimi tamamladım şimdi ise aile 
işimizde aktif olarak çalışmaya devam 
ediyorum.
 
Gaziantep’te faaliyette 
bulunduğunuz sektörün şu 
anki durumu hakkında neler 
düşünüyorsunuz?

Gaziantep’teki firmaların üretimlerini 
geliştirerek güneydoğu Anadolu 
bölgesinin başta gelen altın üretim 
ve pazarlama konusunda her geçen 
gün daha iyiye gideceğini ve diğer 
şehirlere tedarik olanağının artacağını 
temenni ediyorum.

 
Yeni projeleriniz var mı? 
Hedefleriniz nelerdir?

Her fırsatta gerek yurtiçi gerek 
yurtdışında düzenlenen fuarlara 
katılıp dünyada mücevher sektörünün 
gelişimini yakalayıp Gaziantep için 
de bu tasarımları ulaşılır hale getirip 
müşterilerimizi memnun etmek bizim 
en önemli görevimizdir.
 
Gaziantep ticaret hayatının ve 
sanayisinin gelişiminde sizin 
gibi genç girişimcilerin rolü 
nedir?

Gaziantep ticaretinin hayatının geçmiş 
nesillerce belli noktalara getirilip 
daha ileri noktalara ulaştırılabilmek 
için geçmiş tecrübelerle günümüz 
koşullarına uyarlayarak Gaziantep’i en 
iyi şekilde temsil etmeliyiz.
 
GAGİAD’ a üye olma amacınız 
nedir?

GAGİAD, ailemin de yıllardır içinde 
bulunduğu ve benim de bu sayede 
içinde büyüdüğüm Gaziantep’in 
en önemli dernekleri arasında yer 
almaktadır. Şehrimizde sosyal ve iş 
hayatı anlamında büyük çalışmalar 
yapan bu derneğe destek olabilmek 
beraberinde kendimi geliştirebilmek ve 
farklı bir bakış açısına sahip olabilmek 
için GAGİAD’a üye oldum.

Mesut
OZANSOY

Y E N İ  Ü Y E L E R GENÇ ÇİZGİ

1997 Gaziantep 
doğumluyum. İlkokul 
ve ortaokul eğitimimi 
sanko okullarında 
, liseyi seçkin 
kolejinde tamamlayıp 
üniversite eğitimimi 
Beykent üniversitesi 
işletme bölümünde 
tamamladım. 
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Okan
ÇELEBİ
1994 yılında 
Gaziantep’te 
doğdum. İlköğretim 
ve lise öğrenimimi 
Gaziantep’te 
tamamladım. 2017 
yılında Gaziantep 
Üniversitesi İşletme 
Bölümü’nden lisans 
eğitimi alarak mezun 
oldum.

Y E N İ  Ü Y E L E R GENÇ ÇİZGİ

Kendinizi tanıtır mısınız?
2020 yılında Hasan Kalyoncu Üniversitesi 
İşletme Bölümü’nde tezimi teslim ederek 
yüksek lisans eğitimimi tamamladım. Lisans 
ve yüksek lisans eğitimlerim devam ederken 
farklı dönemlerde ve 6 aylık periyotlarda 
Çekya’da bulunan Tomas Bata University’de ve 
Portekiz’de bulunan Politecnico de Coimbra’da 
değişim programlarına katıldım. Devam eden iş 
yaşantımın dışında yaklaşık 5 senedir Türkiye 
Basketbol Federasyonu (TBF) bünyesinde 
basketbol il hakemi olarak görev yapmaktayım.

İş yaşamına nasıl başladınız?        
Eğitim hayatımı Gaziantep’te tamamlamamın 
iş hayatıma başlamamda çok büyük katkısı 
olduğunu düşünüyorum. Küçüklükten bu yana 
pek de uzak olmadığım sektöre dahil olmak 
benim için çok zor olmadı açıkçası. Eğitimime 
devam ettiğim süre zarfında uygun vakitlerimi 
şirkette geçirerek iş hayatına uyum sürecimi 
fazlasıyla kolaylaştırdım. Akademik olarak 
aldığım eğitimleri şirkette hayata geçirmenin 
zorluklarını ve avantajlarını beraber görme 
fırsatım oldu. Tüm bunların akabinde 45.yılını 
doldurmuş olan şirketimizde mevcut yapıyı 
korumak, sürdürmek ve geliştirmek adına 
elimden geleni yapmaya devam etmekteyim.

Gaziantep’te faaliyette bulunduğunuz 
sektörün şu anki durumu hakkında neler 
düşünüyorsunuz?
Firmamız sektörünün en eski ve köklü 
kuruluşlarından biri olmasına rağmen 
bulunduğu sektör itibariyle her geçen gün 
değişime uğramaktadır. Hareket eden her 
parçanın içinde farklı türevleri mevcut olan 
rulman son derece spesifik bir üründür. Makine 
imalat sektörü, tekstil sektörü, enerji sektörü, 
gıda sektörü gibi ülkemiz için son derece kritik 
öneme sahip sektörlerde yoğun şekilde talep 
gören bir ürün olan rulman ülkemize ne yazık 
ki ithalat yoluyla gelmektedir. Artan rekabet 
karlılığı düşürmekte ve hedeflerimize ulaşmakta 
bizlere zorluk çıkarmaktadır. Piyasaya farklı 
yollardan giren malzemeler kaliteyi düşürerek 
işletmelerin performanslarında zayıflamalara yol 
açmaktadır. Gelişen teknoloji ve malzemelerin 
ithalatı konusunda iyileştirmeler ya da 
mevcut yerli ürünlerin kalitesinde ciddi artışlar 
bekliyorum. Bu artışların hem katma değeri 
yüksek ürünlerin üretilmesine faydası olacağını 
hem de sanayimizin her anlamda gelişmesine 
katkıda bulunacağını düşünüyorum. Söz konusu 
sektöre yatırımların artmasıyla kaliteli ürün 
gruplarında arz fazlalığı, bizlerin de işletmelerin 
ihtiyaçlarına en uygun şekilde cevap vermesine 
olanak sağlayacaktır.

Yeni projeleriniz var mı? 

Endüstriyel ekipman ve malzeme sektörü 
geliştirilmeye son derece açık bir sektör. 
Rulmanla beraber tedarik edilebilecek ürün 
çeşitliliği son derece fazla. Ancak güncel 
ekonomik koşullar dolayısıyla mevcut düzeni 
koruyabilmek öncelikli hedefimiz. Akabinde 
sektöre farklılık ve hareket getirebilmek 
adına portföyümüze yeni ürünler eklemeyi 
düşünüyoruz. Sektörel düzeyde piyasa her 
geçen daha da sığ bir hal almaya başlasa da 
yapacağımız yeni yatırımlar ve farklı projelerle 
sektöre canlılık getirmeyi hedefliyoruz. Özellikle 
2023 yılı içerisinde planladığımız yatırımları 
hayata geçirerek bunu başaracağımıza 
inanıyorum.

Gaziantep ticaret hayatının ve 
sanayisinin gelişiminde sizin gibi genç 
girişimcilerin rolü nedir?

Günümüz koşullarında her türlü bilgiye erişmek 
son derece kolay ve zahmetsiz olmaya başladı. 
Kentimiz özelinde bu avantajı kullanarak 
bulunduğumuz bölgenin ekonomisini daha iyiye 
götürmek ve kalkınmasına vesile olabilmek 
son derece önem arz ediyor. Bunu yaparken 
kentimizin ticaret ve sanayisine yıllarını vermiş 
büyüklerimizden tüyolar alarak ilerlemek 
gerekiyor. Onların tecrübe ve birikimlerinden 
faydalanarak inovatif fikirler üretebilmek, yeni 
adımlar atabilmek daha kolay olacaktır diye 
düşünüyorum. Şehrimizin, gerek ülkemize gerek 
dünya ekonomisine olan katkısını tartışmaya 
gerek yok. Kendini her anlamda kanıtlamış, 
dürüstlükle beraber ticaret ahlakını kendine 
düstur edinmiş bu kentin her türlü gelişime 
ve yeniliğe açık olduğunu düşünmekle birlikte 
biz gençlerin de bu bağlamda üzerine büyük 
görevler düştüğüne inanıyorum. Önce kendi 
geleceğimiz için sonra da şehrimiz ve ülkemizin 
geleceği için üzerimize düşen görevleri yerine 
getirmek adına hep birlikte çalışarak bunu 
başarabileceğimizi düşünüyorum. 

GAGİAD’ a üye olma amacınız nedir?

Ülkemizin ve şehrimizin en değerli sivil toplum 
kuruluşlarından birisi olan Gagiad’ın kentimize 
kattığı değerler yadsınamaz. Tecrübenin ve 
bilginin paylaştıkça çoğalacağına inanan 
bir birey olarak sektöründe öncü insanlarla 
birlikte projeler üretmek ve bu projelerde 
aktif rol almak kendi adıma büyük bir 
önem arz etmektedir. Bu tarz projelerin en 
önemli kriterlerinden bir tanesi aile ortamı 
samimiyetinde gerçekleşebiliyor olması. 
Gagiad’ın bu anlamda da çok kıymetli bir 
değere sahip olduğunu düşünerek başta ailem 
sonra da çevrem dolayısıyla geçmişten bu yana 
tanıdığım bu aileye bende dahil olmayı istedim.
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“Premium” araç severlerin vazgeçilmez adreslerinden biri haline gelen Maça 
Motors’da her zevke ve bütçeye uygun araç…

Maça Motors olarak teknolojik gelişmeleri yakından takip ederek alt yapımızı sürekli 
yeniliyor, müşterilerimize kaliteli ve konforlu bir deneyim yaşatıyoruz.

Maça Motors’la rüyadan gerçeğe…

Her zaman

en yüksek kalİte…

WWW.MACAMOTO R S . C OM

Kendinizi tanıtır mısınız?

2017 yılında eşim Çiçek ile hayatımı 
birleştirdim. Beril adında 4 yaşında 
bir kızım var. Çalışmayı ve yeni şeyler 
öğrenmeyi seviyorum. Motor sporlarına 
meraklıyım. 

İş yaşamına nasıl başladınız?        

2010  yılında askerliğimi 
tamamladıktan sonra Ambalaj 
sektöründe üretim yapan bir firmada 
Üretim-planlama departmanında 
yetiştirilmek üzere çalışmaya başladım. 
Aynı firmada farklı departmanlarda 
çalışarak Satış müdürü 
pozisyonundayken 2014 yılında 
firmadan ayrıldım. Yine ambalaj 
sektöründe üretim yapan farklı bir 
firmada 2 sene daha çalışarak 2016 
yılında kurucu ortak olarak çalışmaya 
başladığım Acorpack Ambalaj 
firmamızda hali hazırda Yurt içi Satış , 
Finans,  Satınalma ve Genel Yönetim 
konularında çalışma arkadaşlarıma 
yardımcı olmaktayım.  İş hayatına 
başladığım yıllarda hayalini kurduğum 
firmamızı kururken , sektörde daha 
önce yaşadığımız bir çok tecrübenin 
büyük katkısı olduğuna inanmaktayım. 

 
Gaziantep’te faaliyette 
bulunduğunuz sektörün şu 
anki durumu hakkında neler 
düşünüyorsunuz?

Ambalaj sektörüne geride bıraktığımız 
Pandemi döneminde ciddi talep 
vardı. Taleple birlikte hammaddeye 
ulaşım , tedarik zincirindeki sıkıntılar 
ve uluslararası lojistik konularındaki 
anlamsız maliyet artışlarıyla 
uğraştığımız  2 seneyi geride bıraktık. 
Şuanda oldukça durağan ve eski 
normalimizin altındaki taleplerle , her 
geçen ay artan enerji maliyetleriyle 
baş etmeye çalışan Ambalaj sektörü 
2023 yılında durağanlıktan çıkıp 
, tüketicinin finansmana kolay 

ulaşmasıyla birlikte artacak talebe 
umarım ki Gaziantep’imiz ve 
ülkemizin kalkınma sürecinde katkı 
sunmaya devam edecektir.
 
Yeni projeleriniz var mı? 
Hedefleriniz nelerdir?

2022 yılında tamamladığımız Çatı GES 
projemizden ciddi fayda sağladık. 2023 
yılında da benzer bir projeye imza 
atmaya hazırlanıyoruz. Bunun yanında 
yatırımını yeni yaptığımız  Çizme 
sektöründe ürün çeşitliliği ve müşteri 
memnuniyeti esasına dayanarak fiyat-
kalite dengesinde en doğru ürünü 
son kullanıcıya ulaştırıp markamızın 
sürekliliğini sağlamak var.
 
Gaziantep ticaret hayatının ve 
sanayisinin gelişiminde sizin 
gibi genç girişimcilerin rolü 
nedir?

Genç bir girişimci olarak öncelikle 
amatör ruhumuzla başladığımız 
ticaret hayatlarımıza kurumsallaşmaya 
çalıştırdığımız şirketlerimizde daha 
çok profesyonellere yer vererek 
yaşanmış tecrübelerimizden ders 
alarak , yeniliğe açık , sürdürülebilir 
bir yapıya sahip , müşteriyi ikna edici 
, çabalayıcı ve Takibatçı olmamız 
gerektiğine inanıyorum. 
.
 
GAGİAD’ a üye olma amacınız 
nedir?

GAGİAD’IN yürütmüş olduğu faaliyetleri 
ve etkinlikleri uzun zamandır 
beğeniyle takip ediyorum. Derneğin 
bilgi birikimi , bulunduğu konum 
,  yaptığı seminer ve etkinliklerle 
hayatımıza her anlamda olumlu 
katkılar sunacağını düşünüyorum. 
Bende Gaziantep’in ekonomik ve 
sosyo kültürel anlamda gelişimine 
katkıda bulunmak için doğru adresin 
GAGİAD olduğunu düşündüğümden bu 
duygularla üye oldum.

1987 yılında 
Gaziantep’te doğdum. 
Lise eğitimimi Özel 
Seçkin Kolejinde 
tamamladıktan sonra , 
Kahramanmaraş Sütçü 
İmam Üniversitesi 
İşletme bölümünden 
2009 yılında mezun 
oldum. 
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